
 
 
 

 
 

Utorak, 21. februar 2006. 
Svedok Bogdan Vujić 
Otvorena sednica 
Optuženi su pristupili Sudu 
Početak u 14.17 h  
 
 
Molim ustanite. Međunarodni krivični sud za bivšu Jugoslaviju zaseda. Izvolite, sedite. 
 
  
SUDIJA PARKER: Dobar dan. Podsećam vas na svečanu izjavu koju ste dali na 
početku svedočenja i koja je još uvek na snazi. Gospodine Vasiću, izvolite. On će nas 
iznenaditi svojom brzinom.  
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT VASIĆ - NASTAVAK  
 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala časni Sude. Dobar dan svima. Trudiću se. 
Mislim da će mnogo toga zavisiti i od svedoka kako mi bude odgovarao. Dobar dan. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dobar dan gospodine Vasiću. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Pre nego što počnemo sa pitanjima ja bih vas samo 
zamolio imajući u vidu jučerašnji način na koji je teklo ispitivanje, da se trudite da mi 
direktno i konkretno odgovorite na pitanje. Ako ne čujete, recite da ne čujete. Ako ne 
razumete, recite da ne razumete, ali mi molim vas direktno odgovorite na pitanja da bi što 
pre prošli kroz ova pitanja koja imamo. Hvala vam. Da li ste nakon obilaska prostorija 
gde su se nalazili zatvorenici naredili da se ove prostorije obezbede od strane pripadnika 
vojne policije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. Bile su obezbeđene. I ostale su obezbeđene. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Recite mi, nakon ovog obilaska, po vašoj 
bezbednosnoj proceni, koje su bile najkritičnije tačke prilikom vršenja evakuacije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam vršio bezbednosnu procenu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Krenimo od trenutka kada ste izdali naređenje da 
jedan broj autobusa uđe u dvorište ''Veleprometa'' i da počne izvođenje i ukrcavanje 
zatvorenika. U koliko je to časova bilo? Da li se sećate? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je moglo da bude oko 22.30. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste tom prilikom naredili da se prostorije prazne 
jedna za drugom ili više prostorija istovremeno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Po redu kako su starešine bile zadužene i sukcesivno, 
znači autobusi koji su bili najbliže izlaznoj kapiji prvo pa redom. Autobus koji sam ja 
preuzeo, on je bio poslednji do prostorije o kojoj je reč. 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li su u svakom od ovih autobusa bila po dva vojna 
policajca kao obezbeđenje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U svaki autobus su dopratili ratne zarobljenike po dva 
policajca i starešine zadužene za to.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste naredili da vojna policija obezbeđuje i 
prostor oko autobusa? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam naredio. Prostor je bio obezbeđen.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi samo, kada su zatvorenici ušli u autobuse, 
gde su oni zapravo preuzimani od strane vojne policije koja ih je obezbeđivala na putu 
dalje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To mi nije poznato, zato što je to regulisano 
naređenjem koje je bilo poznato pukovniku Mrkšiću, majoru Šljivančaninu i starešinama 
koji su bili zaduženi za evakuaciju i sprovođenje kolone. Ja... Moja je dužnost bila, kao 
što sam već rekao, samo znači ukrcavanje zarobljenika u autobuse i do izlaska autobusa 
na kapiju. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To ste nam rekli, a da li to znači da vi niste imali 
kontakt sa jedinicom koja ih je preuzimala na kapiji? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam imao kontakt sa jedinicom koja ih je 
preuzimala na kapiji i nisam znao koji je to starešina i kome je potčinjen. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi ste nam rekli da ste u toku evakuacije od 
pukovnika Kijanovića, od generala Stošića i zastavnika Korice čuli da Crevar Marko i 
Topola kažu da vas treba likvidirati zajedno sa ustašama, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Prvo upozorenje mi je rekao zastavnik Korica 
... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To ste juče rekli ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Zatim Kijanović, pa Stošić. Oni su ujedno rekli, znači 
za vreme dok smo ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. To ste juče ispričali. Hvala vam. Ja sam 
vas samo pitao da li su vam... To ste ustvari, na pitanje mog uvažnog kolege ispričali 
detaljno, da ne gubimo vreme i da ne ponavljamo priču. Da li su vam tada takođe rekli da 
su Crevar i Topola rekli da se oni slažu da se izvedu zatvorenici iz prostorija, sem ove sa 
limenim vratima? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisu mi to rekli. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li su vam nakon otpočinjanja evakuacije rekli da 
Crevar i Topola izvode neka lica i da se van kruga ''Veleprometa'' čuju rafali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesu. Rekli su mi. 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste pred... Da li ste u svojoj izjavi pred Sudskim 
većem u Beogradu rekli da ste čuli da su ih izvodili u kukuruze? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa tako su rekli, ''u kukuruze''. A da li su postojali 
kukuruzi isto... nisam smeo da idem da pogledam. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi ste nakon ovih obaveštenja koja ste dobili od 
svojih potčinjenih, stupili u razgovor sa Crevarem, objašnjavajući mu da ste vi tu u ime 
načelnika Uprave bezbednosti i Vrhovne komande i da zatvorenici moraju ići u 
Mitrovicu, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. To nije bio razgovor, već je bio verbalni sukob. 
Znači, tu je došlo do povišenog tona i sa jedne i sa druge strane. Znači, Crevar je rekao da 
je on odvojio, izdvojio te zločince, da su oni ubijali srpski narod i da zato oni tu moraju 
da odgovaraju, da on već vodi postupak. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Recite mi kakva su vaša ovlašćenje bila na 
osnovu Pravila službe u situaciji kada vam Crevar preti i onemogućava vas u izvršenju 
vašeg zadatka? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Po članu 112 iz Zakona o oružanim snagama stoji 
tačno kako je organizovano komandovanje u oružanim snagama. To znači u JNA i TO. I 
kaže se da je komandovanje jedinstveno u smislu upotrebe snaga i sredstava, ka 
ostvarivanju zajedničkog cilja. Zatim da je načelo jednostarešinstva. I sledeće, da se 
moraju izvršiti odluke i zapovesti pretpostavljenog i da je naređenje pretpostavljenog 
zakon za potčinjenog. Ja sam u skladu sa tim načelima postupio pošto sam zatekao 
dvojnost u komandovanju u prostoru ''Veleprometa'' i zato sam tako i postupio.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A kakva su vaša ovlašćenja na osnovu člana 46 i 45 
Pravila službe organa bezbednosti u oružanim snagama SFRJ u odnosu na ovu situaciju? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sva ostala su u skladu sa članom 112. Iz toga 
proističu i ostale zakonske odredbe ... 
 
TUŽILAC MOORE: Izvinjavam se.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore. 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, da li mogu, uz dužno poštovanje, da prekinem. Ako 
će moj uvažni kolega da postavlja pitanja o, na primer, članu 112, kao što se ovde govori, 
odnosno članovima 46 i 45, imamo u ovom trenutku primerke koje možemo da 
predočimo svedoku ako bi moj uvažni kolega ili Sud želeli da se svedoku skrene pažnja 
na te članove ili na nešto drugo. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Vasiću, ja znam da nas je u to uveo sam svedok, to jest 
da je spomenuo član 112, međutim, vi ste zatim konkretno ga uputili na dva člana i 
mislim da bi u ovom trenutku bilo pravedno da on dobije priliku da osveži svoje 
pamćenje pre nego što vam odgovori na to pitanje ako ćete da ga pitate pojedinosti o ta 
dva člana i njihovom pravnom značaju.  
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ADVOKAT VASIĆ: Ne. Hvala vam časni Sude. Svedok je još juče izjavio da dobro 
poznaje Pravila službe, no ja ću ga pitati o njegovim ovlašćenjima i postupcima, a ne o 
onome što piše u tom članu Zakona. 
 
SUDIJA PARKER: Da li ćete ga pitati u vezi članova 46 i 45? 
 
ADVOKAT VASIĆ: Ne, neću ga dalje pitati u vezi sa članovima... o onome šta piše u 
ovim odredbama Pravila. 
 
SUDIJA PARKER: Pa u tom slučaju ne razumem vaše prethodno pitanje, ali sada 
postavite pitanje koje ste želeli da postavite. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam časni Sude. Moje pitanje se zapravo 
odnosi na to zašto niste uhapsili Marka Crevara kada se suprostavio vašem naređenju da 
se isprazni ta prostorija i kada ste imali saznanja da je on izvršio izvođenje i ubistva 
zatvorenika? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je složeno pitanje za mene sa stanovišta moje 
uloge u tom prostoru. Ja sam postupio kao opšte vojni starešina u skladu sa propisima i u 
skladu sa pravilom i vojne discipline i u skladu sa pravilom vojne policije. Znači, ja sam 
primenio silu da ostvarim i izvršim zadatak. Ja sam zadatak izvršio. Moje nije bilo da 
hapsim načelnika SUP-a Vukovar, jer ja nisam uočio da je on izvršio krivično delo pred 
mojim očima, osim što sam upozoren da je bilo izvođenja ratnih zarobljenika i da su se 
čuli pucnji i osim što je on rekao da on vodi postupak. Ja nisam znao ko je njega ovlastio 
da vodi taj postupak. Možda ga je ovlastio i pukovnik Mrkišić. Ja sam se nalazio u zoni 
odgovornosti pukovnika Mrkšića. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi, vi ste imali zadatak, kao što ste nam rekli 
na početku, od Uprave bezbednosti da radite na otkrivanju izvršenja ratnih zločina sa 
strane Hrvatske i JNA. Kada ste dobili ovu informaciju da pripadnici TO i Marko Crevar 
odvode zatvorenike izvan kruga i da se čuju rafali, da li ste imali osnova da uhapsite 
Marka Crevara i da proverite ove informacije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam imao osnova i Marko... Nisam imao osnova, 
jer Marko Crevar je imao jedinicu kojoj je bio starešina vojvoda Topola. To su bili 
četnici, spremni isto na obračun sa pripadnicima JNA. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste vi imali dovoljno vojnika da primorate 
ovakvu jedinicu da poštuje vaša naređenja, a da u slučaju potrebe, da bi zaštitili živote 
zatvorenika ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Samo da završim pitanje, molim vas. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da bi zaštitili živote zatvorenika i obezbedili 
sprovođenje zadatka? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Meni nije bilo poznato koliko je tu bilo vojnika vojne 
policije. Ali mi je bilo poznato da se tu nalaze starešine koje izvršavaju zadatak koji su 
dobili od svojih pretpostavljenih, od majora Šljivančanina i od pukovnika Mrkšića. Znači, 
to je za mene bila garancija da ja pod zaštitom tih vojnika i tih starešina mogu da izvršim 
zadatak ako budem spreman da ga izvršim i ako budem imao volju da ga izvršim. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: U kom ste momentu naredili da se primeni sila? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Naredio sam u tom momentu kada sam izrekao prvo 
opomenu jednu, pa drugu i kad su oni zapretili upotrebom oružja, prvo sam pozivao 
kapetana Borisavljevića. Njemu potčinjene starešine su rekle da on nije tu. To je mene 
iznenadilo. Isto tako me iznenadilo što u najkritičnijem trenutku kada je Crevar rekao da 
neće dozvoliti da odvedemo ustaše i zločince po cenu upotrebe oružja, znači moji drugovi 
iz iste operativne grupe, pukovnik Tomić i pukovnik Kijanović su prišli meni i rekli da 
oni neće dalje tu da prisustvuju, da napuštaju krug ''Veleprometa'' i da idu kod pukovnika 
Mrkšića da ga izveste.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li mi možete reći da ste ove mere primene sile 
koje ste tada primenili, da ste primenili onda kada su vam prvi put Crevar i Topola već 
rekli da nećete moći izvršiti svoje naređenje, da li misilite da bi uspeli da evakuišete sve 
zatvorenike iz ''Veleprometa''? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Ja sam silu primenio onda kada sam odlučio da 
ispraznim tu prostoriju i da ukrcam ratne zarobljenike u autobus.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A niste silu primenili onda kada ste navodno čuli da 
se zatvorenici izvode van ''Veleprometa''? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam imao potrebe i nisam bio ubeđen da je to tačno 
dok nije izvršena provera. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A kada ste izvršili proveru? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Proveru je izvršio pukovnik Kijanović u jutarnjim 
časovima 20. novembra kada sam ja otišao po zadatku sa majorom Šljivančaninom u 
bolnicu, sa zastavnikom Koricom, Kijanović je sa vojnicima vojne policije ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Završite. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I vozilom koje je dobio od nadležnog starešine 
pukovnika Mrkšića ustanovio da postoji 17 leševa, kako mi je kasnije rekao, koje je 
pokupio i odvezao na vojničko groblje. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je on rekao da je leševe sahranio? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Rekao je da ih je sahranio na ''Vojničkom groblju''.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Svakako da to nije mogao sam. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je rekao gde se nalazi to ''Vojničko 
groblje''? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nije mi rekao, niti sam se ja konkretno interesovao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi, kada ste naredili da ''BOV'', znači borbeno 
oklopno vozilo uđe u krug ''Veleprometa'', zašto tada niste uhapsili Crevara i Topolu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam dovoljno ispoljio silu i pretnju mojom 
komandom. Ja mogu pred ovim Sudom i pred vama da ponovim kako sam ja 
komandovao.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Zar to što niste uhapsili Crevara i Topolu nije dovelo 
do toga da životi zatvorenike budu nadalje ugroženi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Životi zarobljenika dalje nisu bili ugroženi, jer su 
bili ukrcani u autobuse. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Zar nam niste rekli da je u autobus ušao pijani Topola 
sa nožem i pokušao da napadne zatvorenike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam rekao, ''pijani Topola'', nego sam rekao, kada 
sam ja prozivao i pitao kako se ko zove od ratnih zarobljenika i pokušao to da zapišem u 
jednu svesku, u blok koji sam držao u ruci, znači upao je vojvoda Topola, prvo da se 
obračuna sa mnom. Znači, podigao me je sa leđa, naslonio krvav nož na moj vrat i ako je 
potrebno ja ću i dalje da opisujem.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. To ste već opisali u toku svog 
svedočenja. Ali mene interesuje ni to vam nije bilo dovoljno da naredite da on bude 
uhapšen? To što je napao vas, to što je pokušao da napadne zatvorenike ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To što je imao, kažete, krvav nož, sve vam to nije bilo 
dovoljno da naredite da on bude uhapšen? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Kome da naredim? 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vojnoj policiji koja je bila oko vas. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa vojna policija je zajedno sa njim obezbeđivala tu 
prostoriju gospodine Vasiću pre nego što sam ja došao u taj prostor. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li nam vi to sada tvrdite da niste imali kome da 
naredite u tom trenutku da uhapsi Topolu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To znači da bih ja izazvao takav rizik prema sebi i da 
ja ne verujem da bih ja ovde bio svedok sada pred vama. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste vi tada kao odgovorni oficir svoj život stavili 
iznad života zatvorenika koji su bili ugroženi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. Ja sam starijem vodniku na kupoli prvo 
naredio da..... Hoćete li da vam pomognem? 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Izvinjavam se. To ste nam ispričali. Mene interesuje 
... 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam vam to ispričao. Vi ne želite da čujete šta... 
Kako sam ja komandovao ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Pa ispričali ste mom uvažnom kolegi kako je to... ono 
oko punjenja mitraljeza. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. To sam ispričao. Ali sam isto rekao da nišani i 
u mene ako bude potrebno. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ovde ste nam rekli da su ipak vojni policajci, 
očigledno onda i bez vaše naredbe, izveli Topolu iz autobusa i držali ga. Zašto ga tada 
niste uhapsili kada je već bio u rukama vojne policije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Njega je izveo potporučnik Cekić sa svoja dva 
policajca i odveo negde. Ja ne znam gde. A rekao sam pred ovim Pretresnim većem kako 
sam posle izlaska autobusa vam kruga, zapazio da se Topola, presvučen u čist 
kombinezon, znači nije više bio krvav, da jednom ženom svoje visine pojavljivao u tom 
krugu.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ni tada ga niste uhapsili nego ste ga pustili da ispred 
vas šeta i da vam prkosi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa vi bi baš mnogo hteli ja da učinim tamo za ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A recite mi, vi ste pred sobom imali Topolu za koga 
ste imali indicije da je možda izvršilac ratnog zločina. Imali ste Topolu koji je napao na 
vas, život i telo kada ste bili u vršenju službene radnje, zašto... zar vam to nije bilo 
dovoljno da ga uhapsite ili čak ubijete kada je na vas nasrnuo nožem? Da li ste imali 
takva ovlašćenje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Imao sam takva ovlašćenje. I on je imao svoja 
ovlašćenje da prema meni tako postupi. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li mogu da zaključim da vi zapravo niste preduzeli 
ništa da sprečite ili da zaustavite navodno izvođenje zatvorenika od onda kada ste za ova 
izvođenja saznali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne bi mogli tako da zaključite i to je za mene i 
uvredljivo da znate. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Šta ste preduzeli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sve što sam preduzeo da izvršim zadatak, ja sam 
izvršio zadatak.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Rekli ste nam da ste navodno čuli da su ljudi 
izvođeni. Šta ste preduzeli da se ljudi ne izvode? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam izvršio zadatak. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste vi imali ovlašćenje i da zaštite ta lica koja su 
bila zatvorena i na način da lica koja pokušavaju da ih izvedu, čak i ubijete? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam imao ovlašćenje prvo da ih opomenem, kako 
je to predviđeno vojnim propisima. Zatim sam imao ovlašćenje da pucam prvi rafal u vis. 
Sledeći, da pucam u noge, pa u telo. To vi znate kakav je postupak po ZKP-u.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja na osnovu ovog zaključujem da ako je vaša priča 
istinita, vi ste odgovorni za ono šta se desilo na ''Veleprometu'' dok ste vi tamo 
komandovali evakuacijom zatvorenika? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam izvršio zadatak i ponosan sam što sam izvršio 
zadatak. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi ste svesni ove činjenice i vaših propusta, zbog toga 
svedočenjem pokušavate ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam ...  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Krivicu da prebacite na drugoga ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam ponosan što sam izvršio zadatak. Ja sam to 
izvršio u ime srpskog naroda.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Preći ćemo na drugu temu. Koliko je bilo časova kada 
ste napustili ''Velepromet'' i kada ste stigli u Negoslavce? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ja sam to već rekao da sam ''Velepromet'' napustio 
negde posle 00.00. Znači, od ''Veleprometa'' do komandnog mesta ima sigurno pet 
kilometara, a to je već rečeno. I rekao sam da znam kakav je vojnički korak i koliko sam 
otprilike hodao. Sigurno oko sat vremena. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Kad ste stigli u Negoslavce, gde ste došli, gde ste 
ušli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Negoslavci, ne znam gde se nalazi tabla sa natpisom 
Negoslavci, ali znam gde se nalazi komandno mesto. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ušli ste u komandno mesto? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Došao sam prvo pred komandno mesto, posmatrao, 
ljut, pun naboja, povređen, uvređen. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: I šta ste videli kad ste ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I video sam tu starešine, znači i moje drugove koji su 
mene napustili, za koje sam rekao da su me izdali u najkritičnijem trenutku, da su mi 
ugrozili život. I posmatrao sam šta se dešava. Znači, jednog momenta samo sam težio da 
uočim gde je pukovnik Mrkšić i da priđem i da kažem, da mu kažem. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da vas pitam. Rekli ste da ste tamo videli svoje 
drugove na koje ste bili ozlojeđeni i koji su vam ugrozili život. Da li ste protiv njih 
podneli ikakvu prijavu nadležnim organima ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma nisam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Samo polako ... 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Gospodine, pa nemojte me provocirati ja vas molim 
... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja vas molim, ja vas molim ... 
 
prevodioci: Molim vas da ne govorite u isti glas.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodo, govorite u isti glas. Prevodioci to jednostavno ne mogu da 
prate. Morate da pravite pauze. Čak i ako se ne slažete šta ova druga osoba kaže, čak i 
ako želite da iznesete različiti stav, morate da čekate kako bi prevodioci završili ono šta je 
ranije rečeno, jer jedino na taj način moći ćemo da čujemo upravo sve šta želite da 
kažete. Hvala vam. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala, časni Sude. 
 
SVEDOK VUJIĆ: Hvala. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja bih samo zamolio svedoka da mi da da završim 
pitanje. U tome nastaje problem. Molim vas dozvolite mi da završim pitanje, napravite 
malu pauzu i dajte svoj odgovor nakon toga. Ovako prevodici ne mogu da prevode. Pitao 
sam vas da li ste nadležnim starešinama podneli prijavu protiv vaših kolega iz Uprave 
bezbednosti koji su bili u okviru vaše grupe, koji su odbili da izvrše vaše naređenje, koji 
su vas ostavili na izvršenju službenog zadatka i koji su ugrozili vaš život? Da li ste 
podneli takvu prijavu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam podneo takvu prijavu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste bili dužni da podnesete ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam bio dužan. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Rekli ste da ste gledali da vidite pukovnika 
Mrkšića. Gde ste ga videli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pukovnika Mrkšića prvo nije bilo tu. Bilo je više lica. 
Onda se pojavio u prostoru... u prizemlju, znači gde smo prvi put došli i gde nas je 
dočekao.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li govorite o operativnoj sali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Ali ima i mala sala, kao što ste vi mene pitali 
gde se nalazi i ja sam vam objasnio.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A sada da li govorite o operativnoj sali ili o maloj 
sali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Govorim o velikoj toj sali. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste se u toj velikoj sali obratili dežurnom 
operativnom oficiru?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ko je još bio u toj sali prisutan, da li ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bilo... Rekao sam da je bio Tomić, da su bili svi ovi 
moji drugovi... dosta njih.... Znači, izlazili, ulazili. Samo sam vrebao priliku, znači, kako 
se to kaže, da priđem pukovniku Mrkšiću i da mu kažem. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li je tamo bio i Jerko Crmarić? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bio je, kao što sam ja rekao, ali kojeg momenta, da 
li... Znači, pre sam prišao pukovniku Mrkšiću nego što sam se sreo sa pukovnikom 
Crmaričem i razgovarao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li je tamo bio dežurni oficir ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Verovatno je bio, verovatno je bio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Zar niste prvo morali da se javite dežurnom oficiru ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. Ja da sam se javio ne bih uspeo da priđem 
pukovniku Mrkšiću. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Moram da vas zamolim da pravite pauze između 
pitanja i odgovora. Zaista prevodici imaju problema. Zašto mislite da ne bi došli do 
pukovnika Mrkšića? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa on je bio svakog trenutka zauzet. Znači, tu je bilo 
više starešina. Imao je zadataka, znači zašto bih sad ja tražio da budem primljen, kada je 
Tomić Slavko, pretpostavljeni, koji je ovlašćen da sa njim komunicira, da ga izveštava, 
da od njega prima uputstva i naređenja. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi ste nam rekli da ste navodno obavestli Mrkšića šta 
ste doživeli i da su ljudi ubijeni, pri tome kažete da je dosta ljudi bilo prisutno tu u 
prostoriji, ali da ne verujete da je iko čuo šta ste mu rekli. Jeste li tako izjavili? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja ne znam da li je neko čuo i to mi nije ni bio cilj da 
čuje. Bio mi je cilj da on čuje. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi mora da ste mu to onda rekli tišim glasom? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam to rekao jednim normalnim glasom. Možda 
ponekad, ja vam se izvinjavam, povisim glas prema vama, ali to je refleksno, iz mene 
proističe kao revolt prema vašim provokacijama i ja vam se izvinjavam.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Recite mi u koliko je časova ovo bilo 
otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne mogu baš da budem precizan, ali sam opisao kako 
sam se vratio. Znači da je tu bio... da je tu bio Jerko Crmarić. Eto to su momenti... da su 
bili moji ti drugovi, da smo posle imali sastanak sa majorom Šljivančaninom oko 
zadataka u vezi sa bolnicom. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li je pored generala Crmarića bio i pukovnik 
Gluščević? Da li ga poznajete? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne poznajem pukovnika, ali sam video da je Crmarić 
bio u društvu sa svoja dva pukovnika, znači koji su njemu potčinjeni, verovatno iz neke 
službe logistike. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste u izjavi rekli da čim ste završili ovo šta ste 
izgovorili da ste salutirali, okrenuli se i izašli, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Moram da vam predočim da ono šta ste govorili i ono 
šta sad govorite pred ovim časnim Sudom u pogledu sadržine vašeg obaveštavanja 
pukovnika Mrkšića ne odgovara onome šta ste rekli pod zakletvom Sudskom veću u 
Beogradu. Ja ću zamoliti poslužitelja da vam da transkript sa suđenja pred Sudskim 
većem Suda za ratne zločine Okružnog suda u Beogradu. To je na strani 45 BHS verzije, 
a za moje uvažne kolege na strani 28 engleske verzije. Ja ću pročiti, pošto se radi o 
dijalogu, ja ću pročitati ovaj deo koji je relevantan za mene, a vi ćete mi samo reći da li 
se ovakav dijalog vodio pred ovim sudom. Da li vas je predsednik Veća, da li vam je 
predočio vašu izjavu da su teritorijalci i dobrovoljci vršili ubistva zarobljenika i da se 
leševi nalaze ispred ''Veleprometa''... pored ''Veleprometa''? Vi ste na to odgovorili: ''Ne, 
to nisam rekao''. Zatim vam je predsednik Veća predočio: ''Ovo je konstatacija u ovom 
zapisniku''. Vi ste zatim odgovorili: ''Verovatno da je tako konstatovano''. Predsednik 
Veća vas je pitao oko Đorđa Trifunovića, vi ste odgovorili: ''To je u mojoj izjavi, ali ja 
sam to mogao reći tek onda kada sam upoznat od pukovnika Kijanović Božidara da je 
preduzeo mere i ostvrio uvid, znači 20. novembra u prepodnevnim časovima, ostvario 
uvid oko ''Veleprometa'' i da su pronašli oko 17 leševa''. Da li je ovo dijalog koji se vodio 
pred Sudskim većem u Beogradu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, gospodine Vasiću. Časni Sude, ja u vezi sa 
ovim činjenicama koje se ovde sada fiksiraju, one su proveravane kroz moj iskaz pred 
Vojnim sudom. Zatim su proveravane kroz moj iskaz dat pred istražiteljima ovog Suda. I 
zatim su one proveravane kroz moj iskaz datim pred Specijanim sudom u Beogradu. Ja 
molim da me ovde shvatite kao čoveka koji želi pred ovim Sudom da ponovi ono šta sam 
već izneo pred ovim Sudom i što govorim da je potpuna istina. Ja od momneta kada sam 
pozivan na prvo saslušanje kod Vojnog suda u Beogradu, ja sam preživljavao pritiske. Ja 
sam pozvan da dam izjavu, da budem saslušan kao svedok treći dan posle bombardovanja 
NATO objekata u Beogradu i na prostoru Srbije ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja se izvinjavam. Časni Sude, ja poštujem potrebu 
svedoka da objasni, ali mislim da nemamo vremena. Ako već hoće da objasni, može da 
objasni direktno šta je u vezi s ovim iskazom pred sudom u Beogradu, ovako ćemo 
potrošiti, čini mi se, isuviše vremena na ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Časni Sude, ja mogu i da skratim ovaj moj iskaz, ali 
moram onda poći od susreta sa advokatom Vasićem. Jednog dana advokat Vasić je mene 
pozvao preko svog štićenika, potpukovinka Panića, sad general potpukovnika, da se 
nađemo u Centru vojnih škola, kako bi usaglasili neke činjenice po izjavama, kako su oni 
meni to rekli. Ja sam to shvatio kao pritisak, znači nastavak pritiska prema meni u 
kontinuitetu i ja sam se adekvato postavio prema advokatu Vasiću, koji je prema meni 
bio korektan, ali je pokuša da vrši na mene pritisak. Takav ja pritisak doživljavam do 
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današnjeg dana i sada kroz ova njegova pitanja, a ja časni Sude sam izneo činjenice i 
istinu pred ovim Pretresnim većem.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: O kakvom pritisku ... 
 
SUDIJA PARKER: Hvala. Mi smo vam dozvolili da u kraćem obliku završite ono šta 
ste želeli da kažete o tom pitanju. Gospodin Vasić vam postavlja pitanja, morate da me 
razumete, na primeren način, pitanja za koja on smatra da su relevantna za ono šta on 
postavlja kao tezu svoje Odbrane svog klijenta. Ja vas molim da budete strpljivi, da 
iskreno i kratko odgovarate na pitanja i na taj način ćete u velikoj meri pomoći 
Pretresnom veću. Izvolite, gospodine Vasiću. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala časni Sude. Da li ste ovde na pitanje mog 
uvažnog kolege tužioca rekli da vam je potpukovnik Kijanović 20. novembra tek uveče 
oko 20.00 navodno rekao da je pronašao ove leševe? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Oko 18.00, kako sam rekao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: S toga vi niste mogli obavestiti pukovnika Mrkšića o 
ubistvima, jer niste znali da su se ubistva ranije dogodila? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam mogao. Kao što sam izvešten i vi ste me o 
tome pitali više puta ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala, hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Kako nisam preduzeo mere, zašto nisam ustanovio 
leševe, zašto nisam pronašao leševe u noći mrkloj u kukuruzima. Samo sam još to trebao 
da izađem u te kukuruze ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Šta biste rekli ako vam kažem da pukovnik 
Kijanović izjavljuje da vam nikada nešto ovako nije mogao reći, da on nikakva tela nije 
pokopao, niti je to mogao da uradi, jer je to u okvirima Pravila službe za asanaciju i da se 
pokop leševa ne može izvršiti pre nego što se izvrši obdukcija? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Gospodine Vasiću, pukovnik Mrkšić je u ratu mogao 
da ima Ratni sud, znači brigada... Ne slušate me. Gospodine Vasiću, brigada u ratu ima 
Ratni sud. Ja ne znam da li je pukovnik Mrkšić formirao Ratni sud. Ima... Izvinjavam 
se... Ima sve organe. Ima pravnika koji je sada sudija, ja čak mislim Vrhovnog suda u 
Beogradu, koji je prevrnuo svaki leš, kako sam ja čuo i ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja se izvinjavam. Ja sam vas pitao šta biste rekli ako 
vam kažem da pukovnik Kijanović kaže da on nije to izvršio, pokopavanje leševa i da 
nije mogao da izvrši pokopavanje leševa? Recite mi samo šta mislite? Da li je to istina ili 
nije istina? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pukovnik Kijanović nije to samo preda mnom rekao, 
znači, to je rekao i pred Slavkom Tomićem, to je rekao i pred Koricom, to je rekao i pred 
Stošićem i još lica. Znači, ako je on povukao ono šta je rekao, ja onda samo 
pretpostavljam da je na njega neko izvršio pritisak. A ... 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Recite mi, pomenuli ste postojanje 
Ratnog suda. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li se Ratni sud osniva samo kada je proglašeno 
ratno stanje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li je u tom trenutku bilo proglašeno ratno stanje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Postupanje u vanrednim prilikama, kao što su bile u 
Vukovaru i u operativnoj zoni borbenih dejstava, znači postojala je mogućnost da se 
formira i Ratni sud. Ako to nije bilo dozvoljeno pukovniku Mrkšiću, on to nije onda 
uradio. A ne samo pukovnik Mrkšić, nego i ostale jedinice koje su se nalazile u 
operativnim zonama borbenih dejstava. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da se vratimo na razgovor sa pukovnikom Mrkšićem. 
Ako vam kažem da je stav mog klijenta da on sa vama to veće uopšte nije razgovarao i da 
nije bio u komandi, već da je spavao i da ste vi jedino mogli da razgovarate sa dežurnim 
oficirom, koji bi onda imao dužnost da to zabeleži u operativni dnevnik. Da li je to tačno?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pukovnik Mrkšić ne može da spava tu noć u pidžami 
pred nama svima koji... videli ste šta smo radili i ja ne verujem da je tako rekao vama 
pukovnik Mrkšić. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Šta kažete ako vam kažem da vas pukovnik Mrkšić 
nije ni video na komandnom mestu te noći? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa on može da kaže... Ja kažem da sam ja njega 
video.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Pređimo sada na 20. novembar i odlazak u 
bolnicu. Recite mi, vi ste, čuli smo ovde od Uprave bezbednosti dobili zadatak u vezi 
odvajanja i evakuacije ratnih zarobljenika, a pri tome ste imali zadatak i koji ste izvršili 
na ''Veleprometu''. Da li ste po ovom istom zadatku, znači odabira i evakuacije ratnih 
zarobljenika došli i u bolnicu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A recite mi da li ste vi imali neki drugi zadatak osim 
ovoga za koji nam niste rekli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam imao zadatak, kao što sam opisao u mojoj 
izjavi i kao što sam ispričao pred ovim Sudom.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. A ko vam je dao taj zadatak? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam to sam sebi dao u sklopu opšteg zadatka da 
radim na otkrivanju zločina i počinioca zločina. 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Rekli ste nam da ste u bolnici naišli na 
prostoriju gde su držani vojnici JNA. Interesuje me s tim u vezi da li ste kasnije u 
razgovoru sa Vesnom Bosanac saznali da je u ovoj bolnici lečen vojnik po imenu 
Živković Ivan? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja bih morao da konsultujem izjavu koju je napisala 
doktorica Bosanac i u toj izjavi su navedene sve činjenice iz razgovora, iz obavljanja 
informativnog razgovora na oklonosti njenog mesta i uloge kao doktorice bolnice.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja vas pitam samo ako se sećate. Zapravo, radi se o 
vojniku koji je kada je ozdravio, priključen konvoju koji je sredinom oktobra iz bolnice 
otišao za Hrvatsku. Da li se sećate po tome možda ili se ne sećate? Ako se ne sećate, 
ništa. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se ne sećam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ali ako bih video tu izjavu koju sam radio, ja bih se 
setio. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Rekli ste nam da ste hodnicima išli sa doktorom 
Stanojevićem toga dana, to jest toga jutra. Recite mi da li se doktor Stanojević vama u 
tom kretanju hodnicima, obraćao sa pukovniče ili pukovniče Mrkšiću? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ne pukovniče Mrkšiću.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A sa pukovnče? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Moguće. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Nadalje ste nam rekli da ste nakon bolnice opet otišli 
u ''Velepromet''. U koliko je to sati bilo kada ste ponovo otišli u ''Velepromet''? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U ''Velepromet'' sam se vratio na taj način što me je 
dovezao nepoznati vozač, novinar ili vozač, posle 12.00. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Recite mi po kom ste zadatku otišli u 
''Velepromet'' ponovo? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Otišao sam da se nađem sa Brankom Koricom da 
sastavimo teze za izveštaj o događajima i zadacima koje smo obavljali. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li znate koji je zadatak imao Branko Korica na 
''Veleprometu'' toga dana? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne znam, osim što sam ga zatekao da prazni, 
pregledava sadržaj pomenute torbe.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A kako ste znali da ćete ga tamo zateći? Jeste li se 
dogovorili? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dogovorili smo se da se nađemo u kancelariji 
kapetana prve klase Radosavljevića. I on je rekao da je tu zatekao kapetana 
Radosavljevića. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Odlazite u ''Velepromet'' u pratnji novinara, sami 
zapravo, doveženi ste tamo. Je l' vas nije bilo strah od pretnji od prethodne noći, kako ste 
rekli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Od Korice sam čuo da mu je u bolnici, znači to pre 
podne, on je izlazio više puta iz prostorije gde je bio sa mnom, spuštao se u prizemlje i 
osmatrao ili ostvarivao uvid šta se događa i kada sam se vratio u ''Velepromet'' on je 
ispričao da mu je jednog momenta prišao poručnik snajperista i rekao: ''Budi sretan što si 
živ'', i rekao mu: ''Mislio sam da si ti pukovnik Branko, ali su me opomenuli da si ti 
Branko, ali nisi pukovnik Branko'', i tako.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li je zastavnik Korica uhapsio tog snajperistu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, on ga nije uhapsio. On je to meni ispričao, jer je i 
on bio povređen. Znači, čuo je onu pretnju koja je meni prethodnu noć bila izrečena. 
Također mi je rekao Branko Korica da je neka dva rezervista slao u pritvor, kasarnski 
pritvor gde je bio, da li u vreme kada je komandant bio major Lukić.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li ste vi preduzeli mere da otkrijete ko je taj 
snajperista i ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da ga lišite slobode da bi se zaštitili? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. Više sam osmatrao verovatno da se ne 
sretnem sa takvim čovekom. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Šta ste videli na ''Veleprometu'' kada ste ušli u 
dvorište? Da li možete da se setite? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U jutarnjim časovima ili tada kada sam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Toga dana kada ste došli u ''Velepromet'' ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tada sam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Iza 12.00, kako ste rekli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Kada sam došao bili su, koliko se sećam... koliko se 
sećam bili su... koliko se sećam bili su autobusi izduženi tamo, sa ženama. Onda koliko 
su dugo bili, to ne mogu... Znači, vozač Land Rovera je produžio prema komandnom 
mestu ili pored. Ja kad sam ušao u ''Velepromet'' bio je vojnik policajac samo na 
prijavnici, a u prostoriji se nalazio pored telefona još jedan kapetan prve klase sa 
puškomitraljezom. Shvatio sam... Mi smo se pozdravili. On je možda rekao i svoje ime i 
prezime. Nisam shvatio da li je iz jedinice pukovnika Mrkšića ili je iz štaba Teritorijalne 
odbrane, ali je dežurao pored telefona. U nekoliko navrata kroz razgovor shvatio sam 
odjednom da se neko interesuje ko se sve tu u toj prostoriji nalazi. Možda je on pominjao 
i moje prisustvo, ali nisam to siguran.  
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Interesuje me šta ste videli u dvorištu ''Veleprometa'' 
kada ste ušli? Je li taj konvoj o kome govorite, je li on bio u dvorištu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ili na ulici? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: On nije bio... Konvoj je bio na ulici. U dvorištu... 
Izvinjavam se. U dvorištu nisam zatekao ništa što bi moglo da mi ostane urezano u 
pamćenje.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Nakon toga ste vi odmah ušli u zgradu i rekli ste da 
ste sređivali svoje beleške ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Za izveštaj koji ste trebali da napravite? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Od tada kada ste ušli u zgradu, da li ste opet izlazili u 
dvorište ''Veleprometa''? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam izlazio.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Sve do onog trenutka kada ste nam opisali kada ste 
posle sastanka sedinice Vlade i nakon što ste se malo zadržali i izašli i videli one 
novinare u krugu, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne znam da li su novinari, ali sam video Tomislava 
Petrinika sa njegovim fotoaparatima. Video sam pored njega ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da, hvala vam. Taj deo ste opisali. Nego mene 
interesuje samo da li ste tada prvi put izašli nakon što ste ušli sada kada ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Prvi put sam tada izašao. Ja se ranije nisam usudio 
izaći iz prostora zbog pretnji koje sam opisao. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Pomenuli ste ovu tašnu i zastavnika Koricu. Da li ste 
ovu tašnu predali nekome iz Uprave bezbednosti ili iz Odeljenja bezbednosti Prve vojne 
oblasti sa izveštajem o vašim saznanjima u pogledu ove tašne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Korici Branku sam rekao da sastavi službenu belešku 
i da u istoj napomene kako i ko mu je dao tašnu, da mu je predao vojnik policajac koji je 
potčinjen kapetanu Borisavljeviću i da je rekao: ''To su vam dali četnici''. Znači, on je 
rekao da je takvu belešku sastavio i tašnu uputio u Štab ili istureno komandno mesto 
pukovnika Petkovića Ljubiše. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Izvinjavam se. Rekli ste nam da je u jednom trenutku 
u tu prostoriju gde ste vi boravili ušao onaj pukovnik iz Arkanove pratnje. Da li je ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Starović, Starović ... 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da. Nije ni bitno ime. Kada je to bilo? Da li znate 
koliko je to bilo sati? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Koliko je moglo biti sati? Pa moglo je... Ja smatram 
da je moglo biti oko 13.00, moglo možda malo pre.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Nakon toga ste rekli da je kod vas ušao i 
Arkan lično. Koliko vremena posle dolaska... odlaska, u stvari, ovog pukovnika je došao 
Arkan? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam u mojoj izjavi opisao kako sam se 
nadmudrivao najpre sa tim pukovnikom. Ja, ako je potrebno, ja mogu to da iznesem, ali 
je činjenica da je pukovnik pokušavao da me... da vrši psihološki pritisak. Ja sam 
očigledno shvatio da je to... da ga je tako pripremio Arkan, da ja izađem Arkanu pred 
noge, da mu predam raport i u tom smislu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. To ste opisali. Mene interesuje samo tajming, 
koliko je prošlo vremena od ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Od tog nadmudrivanja ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Znači dok nije došao Arkan lično? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pukovnik je, pukovnik je ulazio tri puta. Znači, svaki 
put kod mene, pa one reči, pa onda nazad kod Arkana, pa opet i onda konačno kad sam ja 
njemu rekao da sam ja najstariji u tom prostoru, kako vidi, da treba da poštuje vojničke 
propise i red i znači neka dođe. Tako je Arkan ušao sa onim uvredljivim rečima.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To ste nam ispričali. Koliko je samo vremena prošlo? 
Da li možete reći ili ne možete? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ne mogu sad ja baš da kažem. To vreme je pet 
minuta, tri minuta, šest minuta i tako, ali pet minuta jeste.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Tada ste prvi put videli Arkana u 
Vukovaru?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Prvi put sam video Arkana.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste ga videli još neki put ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tu u Vukovaru? 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: U Vukovaru? Da. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Nikad više. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Koliko ste se dugo zadržali u razgovoru sa Arkanom, 
otprilike? Ako možete da procenite? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Toliko koliko smo izmenili one reči koje sam ja 
naveo u svojoj izjavi. Znači, prvo on vređa mene, ja mu vraćam. Znači on: ''Pukovniče, ti 
si lud ... '' 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To ste ispričali ... 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I ostalo. Da. I tako. I govori da ja moram vratiti te 
ratne zarobljenike i tako dalje. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li nam možete reći koliko je to otprilike trajalo? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa i to je trajalo... Znači, neka je trajalo pet minuta. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ti razgovori sa Arkanom i pripadnicima njegove 
Garde nisu baš bili ljubazni, je l' tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sa Arkanom mislite? 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: I pripadnicima ovih njegovih jedinica, pukovnikom, 
tim Starovićem? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisu bili... Kako ugodni? 
  
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi ste spomenuli da je u tom razgovoru Arkan 
pomenuo žensku osobu po imenu Magda koja je zaklala četrdesetoro dece. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: E mene nešto drugo interesuje. Da li ste vi pre 
polaska u Vukovar službeno ili neslužbeno bili informisani ili imali saznanja o postojanju 
ogrlice od dečijih prstiju koju je navodno pravio neki Davor Markobašić ili o pokolju 
srpske dece u obdaništu u Vukovaru koji je navodno otkrila neka italijanska novinarka? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, ja nisam znao ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, prvi put sam čuo od Arkana da je Magda klala 
decu i... Magdu sam inače lično video u KP Domu u Sremskoj Mitrovici kao ratnog 
zarobljenika. 
 
SUDIJA PARKER: Hteo bih da vas podsetim gospodine Vasiću koliko je sati. Imajte na 
umu da biste morali uskoro da završite. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Časni Sude, ja se trudim iz sve snage da završim u prvoj sesiji kao 
što sam obećao. Mislim da ćemo to uspeti. 
 
SUDIJA PARKER: Svakako da ćete uspeti.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala, časni Sude. Rekli ste da ste u jednom trenutku 
bili pozvani na sednicu Vlade. Koliko je to časova moglo da bude? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ja isto smatram da je to bilo oko 13.00. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste pozvali još nekoga da pođe sa vama na ovu 
sednicu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. Pozvao sam Branka Koricu i rekao da mi čuva 
leđa. Znači, rekao sam: ''Spakuj brzo tu tašnu. Ostavi je tu negde u ladicu i pođi sa mnom 
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da me čuvaš'', jer sam predosećao opsnost i iznenadio sam se kakva Vlada, kakva sednica 
u ''Veleprometu''.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ako ste osećali opasnost, zašto ste otišli na tu 
sednicu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa osećao sam i potrebu da pođem da ne bi ponovo 
vraćao se Arkan sa svojim gardistima i da me privodi i maltretira.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi, kad ste iz ove prostorije krenuli na sednicu 
Vlade, vi niste izlazili van zgrade. Išli ste hodnikom pravo do te prostorije gde je bila 
sednica, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ali sam kroz staklo video ono što sam video. I mogu 
da vam... Izvinjavam se. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: O tome ste pričali. Molim vas odgovarajte na moja 
pitanja. Ja sam zaista vremenski ograničen, tako da pokušavam da ovo uradim najboje što 
mogu. Kada ste ušli u salu gde se održavala sednica, sednica još uvek nije bila počela i 
ministri su tek dolazili, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Tu su pored ministra dolazili i komandanti 
Teritorijalne odbrane i načelnici SUP-a, je li tako? Tako ste izjavili.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Poneki za koje sam ja video da su to. Koji su 
legalizovali svoju dužnost. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Mene interesuje od kada ste ušli tu na sedincu, za 
koliko vremena je počela ta sednica Vlade, otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa prvo sam tu... A za koje je vreme počela... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Otprilike počela. Da.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa možda dok su ušli ti. Znači, ulazak je trajao isto 
jedno posle ulaska gospodina Gorana Hadžića, znači još jedno tri do pet minuta su ulazili 
i ministri i njihovi pomoćnici i komandanti štabova ili ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Dakle, po vašoj proceni bi to moglo da bude negde 
oko 13.00, 13.15.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa tu negde. Znači oko... to vreme. Ne mogu tu baš 
da budem precizan. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Rekli ste nam da je sedincu otvorio Goran 
Hadžić i da je rekao da je ovo nastavak prethodne sedince, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li se sećate da li je tada pomenuo da je na 
prethodnoj sedinici Vlada donela zaključak 19. jedanaestog 1991. godine da se JNA ima 
podrediti Vladi Istočne Slavonije, Baranje i Zapadnog Srema na njenoj teritoriji? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, to on nije rekao na toj sednici i čak bi mi to bilo 
čudno da je to rekao. On je onda imao velike ambicije.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Vi ste tada u jednom trenutku, odgovarajući na 
pitanje ministra pravde rekli da istupate u ime načelnika Uprave bezbednosti i Vrhovne 
komande i najviših državnih organa ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tačno. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da se moraju poštovati odluke da se ovi zatvorenici 
pošalju u Sremsku Mitrovicu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam rekao da sam izvršavao zadatak tih organa i da 
su ratni zarobljenici sprovedeni u Sremsku Mitrovicu kada me je ministar vojni Suša 
pitao po čijem naređenju sam to uradio. A i ja verujem da je Arkan izvestio ono što sam 
mu ja isto rekao kada me je uvredljivo o tome pitao i pretio da ću morati da ih vratim. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li se sećate šta ste odgovorili ministru koji vas je 
pitao ko treba da odluči da oni budu vraćeni iz Sremske Mitrovice u Vukovar? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam rekao da su oni u Mitrovicu organizovano 
odvedeni, pa da organizovano treba i da se vrate. Pod tim sam podrazumevao kao što vi 
kažete planiranje, sprovođenje, kontrola i ostalo.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da li ste u razgovoru sa istražiteljima 
Tužilaštva pomenuli da ste na sastanku izrekli da ste vi tu sa grupom organa bezbednosti 
po zadatku načelnika Uprave bezbednost, da ste postupali po njegovom naređenju i planu 
i da niste odveli 1.500 ratnih zatočenika nego 800? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tako sam rekao.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da li vam se u jednom trenutku obratio 
Ljuban Devetak i rakao da je JNA od Vukovara napravila hrvatski Staljingrad? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Na kom će ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Učiti hrvatska deca i biti indokrinirana. On je rekao 
da ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ja se izvinjavam, ali molim vas da napravite pauzu 
svaki put posle mog pitanja, jer se stalno preklapaju pitanja i odgovori i mi u transkriptu 
imamo malo toga.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se. Ja ću pokušati da.   
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ponoviću pitanje. Da li se sećate da vam je Ljuban 
Devetak rekao na sednici Vlade da je od Vukovara JNA napravila hrvatski Staljingrad i 
da će to biti istorijska činjenica na kojoj će se indokrinirati hrvatska deca? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Učiti i indokrinirati na tom primeru i da bi oni, 
teritorijalci Vukovar već davno oslobodili da nije bilo JNA. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li vam je na ovoj sednici Vlade, ne vama lično, i 
vama i JNA bilo prećeno i oružjem? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da, Arkan je jedini bio sa dugim... sa ''hecklerom'' , 
znači duga cev, na grudima, sa njegovim karakterističnim izrazom i pretnjom, čekajući 
odluku kako će postupiti prema meni. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Nisam na to mislio. Mislio sam da li su 
izrečene od strane ministra prisutnih, neke reči da će se odvođenje zarobljenika sprečiti 
oružjem, odnosno silom, da će ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Oni to sprečiti oružjem? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Znači, pominjani su oni koji su odvedeni. 
'Ajde, znači pukovnika... Prvo su rekli da glasaju o meni šta će samnom. Pa sledeći put 
isto, da mi da zadatak da vratim zarobljenike iz Mitrovice. I sledeći put je opet izrečena 
pretnja i ovo kao što ste konstatovali, kao što sam rekao, znači da neću uspeti da izađem 
iz te prostorije. Znači to je... Sad ja možda kažem to prvo, a trebalo je ići na kraju, znači 
da neću uspeti da izađem iz te prostorije i da ni u kom slučaju nećemo uspeti da 
odvedemo zločince i ustaše iz bolnice, da je već kasarna okružena jedinicama 
Teritorijalne odbrane i narodom.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. To ste rekli. Mene interesuje, vi ste tada 
bili jedini oficir prisutan na tom sastanku u tom trenutku kada je to bilo izrečeno.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Ali je jedan od njih rekao: ''Ti pukovniče nemoj 
baš da se plašiš. Postoji još jedan tu potpukovnik koji je otišao po nekom zadatku'', i tako 
dalje. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Na to ćemo doći. Sad me interesuje da li ste vi po 
povratku sačinili o ovome izveštaj Upravi bezbednosti o tome da je pripadnicima JNA u 
Vukovaru od strane lokalnih vlasti i da su pokušali da spreče izvršenje zadatka? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se vama ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Jeste ili niste? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se vama izvinjavam, ali... Ja se izvinjavam i 
Pretresnom veću, ali ja moram reći o tome šta mi je rekao zastavnik Korica. Znači, kad 
sam ga pitao: ''Zašto nisi ušao za mnom da me čuvaš, šta sam doživio?''. On je rekao: ''Ja 
sam pokušao da uđem u salu, ali me je sprečio potpukovnik Panić''. On je sprečio još 
jednog pripadnika Teritorijalne odbrane, koji je pretio da će baciti bombu u salu gde se 
drži sednica. Potpukovnik Panić je stišavao sa vojnicima vojne policije tog pripadnika 
TO i taj pripadnik je objašnjavao da su, znači, oni ubili njegovog šefa. A šef je bio 
upravnik ''Veleprometa'', Srbin. Znači, prvo su četnici i Marko Crevar, kako sam ja 
shvatio ubili Srbina, upravnika ''Veleprometa''. Iz kog razloga ne znam to. A shvatio sam 
da je potpukovnik Panić bio u to vreme u krugu pre početka sednice i da se sreo sa 
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prisutnim Goranom Hadžićem i ostalima. To će verovatno u svojoj izjavi da kaže Branko 
Korica. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam gospodine Vujiću, ali sve ste rekli osim... 
Niste odgovorili na moje pitanje. Doći ćemo na ovu temu sa potpukovnikom Panićem. 
Mene samo interesuje da li ste vi poslali ovaj izveštaj za koji sam vas pitao ili niste? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da ili ne, ništa ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma nisam. Ja sam pitao od svih mojih 
pretpostavljenih da li su upoznati šta se tamo desilo, dešavalo i dalje u tom smislu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: I svi su rekli da su upoznati? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A vi niste podnosili izveštaj? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesu. Ja verujem da postoji zapisnik sa te sednice, ali 
ja ga nikad nisam video. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Mene... Sad ćemo doći na potpukovnika Panića. Vi 
ste nam sada rekli da ste na sednici Vlade čuli da su ga iščekivali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste to sad prvi puti rekli, a ranije ste govorili da 
je on došao na sednicu Vlade, odnosno da su ga očekivali da dođe ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A ne da je bio, pa da se vratio? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam svaki put govorio da su ga očekivali. Nikad do 
sada, osim sada pred ovim Pretresnim većem i pred vama to kažem da bi ovaj Sud saznao 
i tu činjenicu za koju smatram da je relevantna sa stanovišta da je potpukovnik Panić bio 
tu kada su došli članovi Vlade, da se nalazio u prostoru ''Veleprometa''. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. A šta biste rekli ako vam kažem da 
potpukovnik Panić kaže suprotno. On kaže da je zakasnio na početak sednice Vlade. Da 
je došao pošto je sednica Vlade već počela, da je na toj sednici Vlade istupao, a vi ste 
nam rekli da je on došao, ušao, da su se oko njega skupili ministri i da su posle toga svi 
izašli, a vi ste ostali sami u sali, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja gospodine Vasiću vama tvrdim da potpukovnik 
Panić nije bio sa mnom na tom sastanku. Ja bih voleo da je bio. Potpukovnik Panić je 
pred vama mene ubeđivao da ja pristanem na poravnanje u našim izjavama da je on bio 
na sednici. Ali ja i dalje ostajem pri svom iskazu da nije bio na sednici, nego da je došao 
kako sam opisao.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Da li nam možete reći koliko je trajala ta 
sednica Vlade i kada se ona otprilike završila? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sednica Vlade je mogla da traje 40 minuta. Znači 
jedan školski čas, kako se kaže. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I ona se završila kada je došao potpukovnik Panić. 
Možda i kada su došli autobusi. Znači to su činjenica koje treba uzeti u obzir, ali ja ne 
znam kada su autobusi došli iz bolnice. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Zato vas i ne pitam. Ja vas pitam otprilike tajming. Da 
li je to negde iza 14.00 ili oko 14.00? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tako, može biti oko 14.00. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Vi nakon toga ste... 
 
TUŽILAC MOORE: Ja se izvinjavam. Želim da uložim prigovor samo u vezi sa jednim 
pitanjem. Moj uvažni kolega pokušava da iznese svedoku šta stoji u izjavi potpukovnika 
Panića. Bar ja pretpostavljam da to tako izgleda. Vidim da moj kolega tvrdi da nije tako. 
Međutim, ako se svedok bude suočavao sa tom izjavom, ja imam tu izjavu ovde i ja se ne 
protivim tome da se svedoku pročita paragraf 81 koji su odnosi na taj sastanak u 
''Veleprometu'', pa da onda vidimo da li se svedok slaže s tim šta je tamo rečeno ili ne, da 
slučajni ne bi došlo do pogrešnog prikazivanja činjenica. Ja ne kritikujem mog kolegu, 
samo predlažem ovo kako bi se moglo tačno uraditi. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Časni Sude, ja mislim da je svedok pokazao da je upoznat s tim što 
je potpukovnik Panić rekao i rekao da ostaje kod svog stava. Bojim se da vremenski 
tesnac u kojem smo nam čini dragocenim svaki minut. Mislim da oko ovog pitanja ja 
barem nemam šta da istražujem. 
 
SUDIJA PARKER: Vi sami donesite odluku. Imajte samo na umu da smo vam dali 
dovoljno vremena. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala časni Sude. Sad mi je lakše kada sam donosim 
odluku. Ja ću nastaviti dalje sa pitanjima da bih ispunio svoj tajming. Nakon toga ste rekli 
da ste otišli u kasarnu i mene interesuje samo do kog ste vremena se vi nalazili u kasarni, 
otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa prvo je u pitanju vreme kada sam izašao iz tog 
prostora. Znači, to fiksiram sa tim događajem da sam, znači, u prostoru ''Veleprometa'' u 
dvorištu jedino video, znači, poznatog fotoreporteta Tomislava Peterneka i još dva ili tri, 
znači, pripadnika od kojih.... snimatelja ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Molim vas, rekli ste nam ko je sve bio ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ne interesuje nas to. Samo koje je vreme bilo 
otprilike kada ste izašli iz ''Veleprometa'' i kada ste stigli u kasarnu. To me interesuje 
otprilike? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja... To može... Ja smatram da je to bilo oko 15.00. 
Znači, 15.00 kada sam izašao.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Interesuje me do kog ste vremena bili u kasarni i kada 
ste iz kasarne krenuli u Negoslavce, otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I to ne mogu baš precizno da kažem. Znači, tamo sam 
ručao, znači razgovarao izvesno vreme sa majorom Lukićem, zatim sa pukovnikom 
Gverom koji je pripremao informisanje, sa ministrom Leskovce, Radetom Leskovcem ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. To ste ispričali. Nego kada ste stigli u 
Negoslavce otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, još sam i posmatrao kasarnu i oštećenja gledao 
i znači rekao sam da sam u Negoslavce stigao negde oko 18.00. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Recite mi u kakvoj ste uniformi bili za sve ovo vreme 
boravka u Vukovaru? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bio sam u uniformi ''SMB'', znači ''M-70'' do ''M-73''. 
Imao opasač oficirski i imao vetrovku oficirsku, imao titovku i imao ranac. I imao sam 
torbicu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A pištolj? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I pištolj svakako. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Rekli ste da ste u Negoslavcima zatekli 
članove vaše grupe. Da li ste tamo zatekli i članove grupe Prve vojne oblasti? Da li su se i 
oni vratili u Negoslavce? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. I oni su se tu pojavljivali, ali oni se nisu vratili sa 
nama u Šid. Znači, oni su ostali i dalje na prostoru Vukovara. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: A da li nam možete reći koje su oni zadatke, ako 
znate, obavljali tog 20. i gde su, na kojim lokacijama oni bili, ako ste od njih čuli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne mogu to... Ja smatram da su imali neke zadatke iz 
delokruga organa bezbednosti u ratu, u ratu i da su o svom radu izveštavli svoje 
pretpostavljene, znači pukovnika Petkovića ili ko ih je već poslao na zadatak. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Vi ste nam ovde rekli šta ste čuli da je 
pukovnik Tomić rekao pukovniku Mrkšiću o tome da Teritorijalne odbrane hoće silom da 
preuzme ratne zarobljenike iz kasarne. Ako vam ja kažem da je stav pukovnika Mrkšića 
da njemu pukovnik Tomić pred pukovnikom... Znači da njemu pukovnik Tomić pred 
pukovnikom Vazduzhoplovstva nikada nešto ovako nije izjavio, niti da je pukovnik 
Mrkšić ikada bio pristalica navodne ideje da se bilo kome gleda kroz prste, a posebno ne 
da se ratni zarobljenici predaju lokalnim vlastima, šta biste vi rekli? Da li vam je 
pukovnik Tomić to rekao ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Ili ste se možda ... 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam se pri tome prevario šta mi je rekao... Šta je 
rekao pukovnik Tomić. Ja verujem da je uz njega bio i pukovnik Kijanović, koji se od 
njega nije odvajao, kao što se ni od mene nije odvajao Korica Branko. Ja verujem da je 
on odlazio i to mu je bila dužnost kao vođi naše grupe da izveštava pukovnika Mrkšića o 
događajima.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Rekli ste da ste dugo čekali kolonu koje 
se formirala za odlazak u Beograd, te da ste čulu pucnje, kažete, sa pravca Ovčare. Da li 
je to bilo iza 23.00, jer ste otprilike u to vreme kretali ili nešto kasnije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bilo... Nije ta pucnjava bila na mah. Ona je duže 
trajala. Ne mogu sada da precizno kažem. Tu je bila neka prodavnica, čini mi se ili nešto. 
Tu smo se malo motali u visini te prodavnice. Iza nas se formirala kolona. Mi nismo znali 
zašto, bar ja nisam znao, zašto toliko čekamo ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: To ste objasnili. Hvala vam. Mene interesuje samo 
vreme. Da li je to moglo da bude negde oko 23.00, iza 23.00? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Od 22.00, pa do... prema 00.00. Znači od 22.00 
prema 00.00 se čula takva pucnjava. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Rekli ste nam da ste po dolasku u Šid kod 
generala Babića i kod pukovnika Petkovića čuli da su oni upoznati sa događajima oko 
evakuacije u ''Veleprometu'' i bolnici i Vukovaru, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: I pukovnik Petković je i morao da bude upoznat s 
obzirom da je on bio zadužen, kako ste rekli, za prihvat, selekciju i disperziju ratnih 
zarobljenika? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Za koordinaciju neku, ali šta je baš bio zadužen, ne 
mogu tu da budem precizan. Ja znam šta su zadaci načelnika, nekog ko se nalazi na tom 
mestu ili ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Imam još jedno pitanje u ovom delu. A to 
je, da li ste dok ste se vraćali u Beograd pitali pukovnika Tomića da li će on da podnese 
izveštaj Upravi bezbednosti ili da to vi učinite? Mislim na pismeni izveštaj.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ne gospodine Vasiću. Pukovnik Tomić je skoro 
svakog vikenda odlazio u Beograd i odlazio u Upravu bezbednosti. Pa tamo je postojalo 
operativno dežurstvo. Pa vodio se rat. To je drugo što neko hoće da kaže da nije postojao 
rat. Ma postojao je rat, gospodine Vasiću. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala puno. Moje se vreme bliži karaju. Moram da 
budem brz. Imam još samo nekoliko pitanja. Hvala vam. Da li ste nakon svog povratka, 
dakle u Sremsku Mitrovicu, ikada napisali bilo kakav izveštaj o bilo čemu šta se 
događalo u Vukovaru? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, ne nisam napisao.  
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Možete li nam reći zašto ste sve to beležili u svojoj 
beležnici, to ste nam rekli, ako niste podneli izveštaj? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa kako bih ja opisao stvari u toj mojoj izjavi. Videte 
koliko ona ima strana. A nisam prvi put to opisivao. Znači, morao sam... Samo tog 
Kračka za koga se vi interesujete, koliko sam morao da pamtim imena ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Lica, događaja. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Mene interesuje da li vam je poznato da li su načelnik 
bezbednosti Prve vojne oblasti ili pukovnik Petković podneli izveštaj o događajima o 
kojima su saznali, načelniku Uprave? Da li znate ili ne znate? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma morali su... Ja to ne znam, ali morali su po 
zakonu, znači po pravilima o izveštavanju, redovito da podnose dnevne operativne 
izveštaje ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Kao što je i pukovnik Mrkšić morao da podnosi. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Da li ste podneli i jednu krivičnu prijavu protiv lica za 
koja kažete da ste imali saznanja da su izvršili ratne zločine u Vukovaru? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma nisam imao dokaze da su izvršili ratne zločine. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam. Da li ste podneli pismeni izveštaj o tome 
da ste navodno pukovnika Mrkšića i majora Šljivančanina izvestili o događajima 19. 
jedanaestog 1991. godine, Upravi bezbednosti? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma izvestio sam svakoga ko me je pitao od 
pretpostavljenih šta sam doživeo, a ne... Nisam ja optuživao majora Šljivančanina zašto 
on nije izvršavao svoje zadatke. Vi se sećate kada sam ja vama... pred vama, izvinjavam 
se, rekao generalu koga vi dobro poznajete, da bi major Šljivančanin bio najbolji svedok 
u ovom procesu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam gospodine. Vreme mi je potpuno pri kraju. 
Ja moram da postavim još dva pitanja, zato molim vas dozvolite mi da to uradim. Znači, 
da li ste podneli pismeni izveštaj o tome da ste navodno izvestili Mrkšića i Šljivančanina 
o događajima od 19. jedanaestog, da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam ... 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam podneo kroz moju izjavu. 
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala. Imam poslednje pitanje. Da li ste ikada ikome 
podneli pismeni izveštaj o vanrednom događaju na ''Veleprometu'' 19. jedanaestog koji se 
navodno odigrao za vreme evakuacije kojm ste rukovodili ili o sednici Vlade kojoj ste 
prisustvovali?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Odmah ... 
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ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Pismeni izveštaj? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Odmah sam... Ne pismeni, usmeni izveštaj... Izvestio 
pukovnika Tomića šta sam doživeo na sednici Vlade, u prisustvu pukovnika Kijanovića, 
u prisustvu majora Slobodana Stošića, u prisustvu... i da ne nabrajam.  
 
ADVOKAT VASIĆ – PITANJE: Hvala vam puno. Ja sam vas pitao da li ste podneli 
ikome pismeni izveštaj? Molim vas ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Usmeno sam izvestio kada sam pozvan na razgovor 
od načelnika Uprave bezbednosti Dimitrijević Aleksandra, koji je bio u ono vreme koje 
vas interesuje, kada sam ja ušao u sastav grupe, zamenik pukovnika Radojevića. I zato 
sam rekao Dimitrijeviću: ''Ti si trebao da budeš tamo gde sam ja bio''. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala vam puno. Časni Sude, ja nemam više pitanja. Nadam se da 
vas nisam razočarao. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala vam gospodine Vasiću. Vi uvek uspete da ispunite 
očekivanja. Sada ćemo da pođemo na našu prvu pauzu. Sa radom nastavljamo u 16.05. 
 
 

(pauza) 
 
  
SUDIJA PARKER: Gospodine Boroviću, izvolite. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT BOROVIĆ 
 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala časni Sude. Dobar dan. Ja sam branilac 
Miroslava Radića, kao što ste čuli, advokat Borivoje Borović. Prvo pitanje. Koliko 
godina imate iskustva kao trupni oficir, a zbog Pretresnog veća, to je iskustvo u radu sa 
vojnicima i vojnim jedinicama? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Imam osam godina. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li nam možete reći koliko četa broji 
vojnika otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: 120, oko 120. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Pešadijska četa ili motorizovana četa za vreme 
borbi da li je to najniža taktička jedinica? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Sledeće pitanje. Da li nam možete reći 
razliku između potčinjavanja i sadejstva? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Potčinjavanje se reguliše naredbom. Sadejstvo se 
reguliše zapovešću da je potrebno sadejstvovati u okviru izvršenja zajedničkog zadatka.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A ko? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pretpostavljeni starešina reguliše, znači, i određuje 
rejon, pravac, a za operativne jedinice zonu, znači odbrane ili napada.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li se možemo složiti ako vam kažem da 
za vreme ovih borbenih dejstava komandir čete u početku formira takozvanu 
osmatračnicu, a da komandant brigade i na višim nivoima se formira komandno mesto, je 
li tako?   
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste imali saglasnost Uprave 
bezbednosti da vas iz Šida pošalju u Vukovar? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Iz Šida u Vukovar? Imali smo.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Kada ste dobili tu saglasnost ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: E to je ...  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: I kada je to bilo? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je mogao da dobije samo pukovnik Tomić. On je 
nas ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvinite, samo ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ja se izvinjavam časni Sude. Na moj prethodno 
pitanje nije ušao odgovor. Kada sam pitao svedoka vezano za osmatračnicu i za 
komandno mesto komandanta brigde i viših jedinica nije ušao odgovor. Evo ja ću ponovo 
da bi radi transkripta Sudu bilo jasnije. Dakle, ovako. Da li možemo da se složimo, tako 
sam postavio pitanje, da komandir čete u borbenom poretku formira osmatračnicu 
komande čete, a da komandant bataljona i viših jedinica formira komandno mesto? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala vam. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je po pravilima vojnim. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Idemo dalje. Kada ste davali izjavu OTP-u 
(Office of the Prosecutor)... Da li imate tu izjavu kod sebe? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izjavu o ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Tužilaštvu.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja mislim... Imam, imam. Imam, imam. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. A da li imate izjavu koju ste dali 
Vojnom sudu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam... Ja je imam, ali je nisam poneo. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Ja bih zamolio službenika ako 
može da preda ovu izjavu koju je dao Vojnom sudu, pa ukoliko budem predočavao, da bi 
svedok blagovremeno časni Sude mogao da pročita ili da uporedi ono što je postavim kao 
pitanje. Hvala. Sada bih vas zamolio da pogledate tu izjavu koju ste dali Tužilaštvu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tužilaštvu koju sam dao? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ili ćete da vam ja dam? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa možete ako vi konkretno ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Prva strana te vaše izjave. Moje pitanje glasi, ko 
je sa vama bio kada ste davali izjavu? Da li ste imali nekog savetnika ili ste sami davali 
izjavu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ovu kod Tužilaštva? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Kod Tužilaštva u Hagu.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Bio je prisutan Gradimir Miletić. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I bio je prsutan pukovnik... Samo da vidim da li je tu 
on... Pukovnik, samo da vidim. Bio je prisutan pukovnik Mojsilović iz vojnog dela 
Komisije o saradnji sa Tribunalom.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači dve ličnosti su bile.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li se ime tog drugog oficira nalazi na prvoj 
strani tog zapisnika koji se vi, naravno, potpisali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Ne nalazi se.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Ova prva osoba, kažete, je bila u svojstvu 
2002. godine, oficira koji je sarađivao sa Haškim tribunalom, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Druga osoba je bio, znači, član komisije, vojnog dela 
Komisije na čijem čelu je bio general i bilo je u toj Komisiji više generala ili u penziji, 
možda neki i aktivan i bio je pukovnik Mojsilović kao sekretar. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. A da li je u vreme kada ste vi dali 
izjavu i kada kažete da je ovaj vaš prijatelj Miletić, kao što piše na prvoj strani zapisnika, 
da li je on bio vojno lice ili je bio direktor jedne firme koja se zove ''Smederevka''? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Bio je direktor te firme, a nekad je bio vojno 
lice. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Pa možete li onda objsaniti Sudu kako direktor 
čija firma se bavi prodajom sokova od povrća i voća može da bude član tako visoke 
Komisije, koja sarađuje sa Hagom i u tom svojstvu da prisustvuje u Tužilaštvu vašem 
ispitivanju? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. On nije bio u tom svojstvu. Miletić je bio nekada 
sudija Vojnog suda u Zagrebu, zatim bio major pravne službe na radu u Pravnoj upravi 
SSNO-a i kada je otišao iz armije on je postao, znači, direktor te firme, a on je inače 
diplomirani pravnik i advokat. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. U trenutku davanja izjave on je bio 
advokat? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, on nije bio... Ovde stoji da je on tu prisutan kao 
moj prijatelj.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala vam. To ću drugi put komentarisati sa 
Tužilaštvom. Idemo dalje. Da li vam je pukovnik Radojević, kada ste pošli, sada se 
vraćamo na glavnu temu, izdao konkretno naređenje vaš prvi pretpostavljeni? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Osim... Izvinjavam se, osim što je rekao globalne 
zadatke. I ja sam ga pitao da li je to pravno pokriveno. Znači, ako me razumete, šta sam 
ga pitao. Rekao je, ''postoji naredba o organizovanju logora za ratne zarobljenike ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''I sabirni centar.'' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A kako je glasila ta njegova preporuka o 
vašem radu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Rekao je da ćemo se mi baviti istraživanjem zločina i 
zločinaca.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Aleksandar Vasiljević o kome smo 
govorili u toku ovog postupka pominjan je, da li je on dao bilo kakvo konkretno 
naređenje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Ja Aleksandra Vasiljevića nisam video sve do 
dolaska u rad u logoru Sremska Mitrovica, u KP Domu, kada smo komunicirali 
povremeno telefonom ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, on je meni postavljao zadatke ili je od mene 
primao neke izveštaje. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da l' ste se videli sa Aleksandrom 
Vasiljevićem pre nego što ste došli da date ovu izjavu ovde? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam se video sa Aleksandrom Vasiljevićem pre... 
osim kada sam saslušavan kao svedok po zamolnici od strane istražnog sudije Okružnog 
suda Novi Sad, gospodina... mislim da je Alimpijević ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Alimpić? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Alimpić i to je on radio u prostorijama Vojnog suda u 
ulici Proleterskih brigada, a sada ima drugi naziv. Izvinjavam se. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Kakav je taj susret bio i povodom čega, sa 
Vasiljevićem? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Vasiljević je isto saslušavan kao svedok, koliko sam 
ja video i tu smo se našli u tom prostoru ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Gde je još bilo svedoka. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Kako smo čuli, za ovih nekoliko 
dana vi ste pomagali, kažete, koristim vaše reči, u evakuaciji zarobljenika za Sremsku 
Mitrovicu i da se uglavnom u posmatranju i pripremanju terena za Mitrovicu, ogledala 
vaša aktivnost, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A zar nismo čuli da ste dobili zadatak da 
istražujete ratne zločine? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Ratni zločini se istražuju po pravilu i... Sada ne 
mogu da se setim tačke, vi to znate bolje od mene, da naš rad nastupa tek kada ratni 
zarobljenici budu evakuisani u logor. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li to znači da vi nijednu izjavu niste 
uzeli od bilo kog osumnjičenog ratnog zločinca, odnosno zarobljenika? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Na terenu u Vukovaru, to pitam? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. To nije bio ni zadatak da to radim.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Pa ako niste uzimali izjave u Vukovaru, u 
čemu se ogleda vaše prisustvo kao nekog ko treba da istražuje zločine, jer za evakuaciju 
je bilo, kažete, sasvim dovoljno ljudi iz vojne policije, iz drugih četa? Šta ćete vi onda, 
prosto rečeno, na terenu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja smatram da ste vi uočili dvojnost u komandovanju 
u prostoru ''Veleprometa'', kao najkarakterističniji elemenat dvojnosti i suprotnosti u 
odnosima između Teritorijalne odbrane i JNA. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste o tome napravili službenu 
belešku? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, ja sam postupao kako sam postupao. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. A da li ste pravili službenu 
belešku na sednici Vlade, kako ste čini mi se, izjavili u vašem slobodnom ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pokušao sam samo da zapišem ključne reči i zato sam 
imao ogromne pretnje ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I prekor. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Gde se nalazi sada ta vaša službena beleška? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ta službena beleška ne postoji. Ta službena beleška 
je bila jedan blok koji sam ja nosio kao organ bezbednosti i ja verujem da je on uništen.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Možete li nam nešto bliže reći šta znači ''verujem 
da je on uništen''?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Gde je bio, pa ga je neko uništio? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa dokumentacija koju sam ja predao kao organ 
bezbednosti je znači ostala u fascikli ili u dosijeu tog predmeta koji sam ja radio, sa 
mojim pribeleškama i sa izjavama koje sam uzimao od ratnih zarobljenika. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Šta to znači da ste imali jedan svoj 
taj službeni dnevnik i imali ste jedan predmet ili nam bliže objasnite da vas ja ne 
zbunjujem. Kako se moglo desiti? U kom je to predmetu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne jedan predmet. Znači, moj rad u KP Domu 
''Sremska Mitrovica'' je bio od, znači, 21. novembra do 27. decembra. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Ali da budemo malo jasniji. Vidim da 
decidirano odgovarate, pa ćemo tako i nastaviti. Verovatno je moja službena beleška u 
vidu mog tog dnevnika nestala u predmetu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Šta to znači? Nije mi jasno.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ostala je u tom predmetu, mislim, u tom dosijeu. 
Znači, to što sam ja pisao ostalo je tu u tom mom dosijeu, znači moga rada.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li je vaš taj dosije iz Sremske 
Mitrovice poslat u Beograd? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne znam. On je prihvaćen od sledećeg komandanta 
logora i njegovih potčinjenih. Ja se sećam da sam iza leđa gde sam sedeo jednog 
momenta osetio da se neko naslanja na moju stolicu. I kada sam se okrenuo, iznenadio 
sam se što sam ugledao poznat lik, ali nisam odmah mogao da se setim. To je bio major 
Srećko Borisavljević ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Već kao major i bio je još jedan major.... major Luka 
Miljuš. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li možete da se setite sada kako sam 
ja vama postavio ovo pitanje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Mogu. Vi tražite moju beležnicu. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Tako je.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I ne bih mogao da vam kažem da postoji takva 
beležnica. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Da li ste utvrdili, kao neko ko je 
sebi sam dao zadatak, čuli smo malopre, koliko se pripadnika paravojnih formacija Zengi 
krilo u bolnici, na osnovu onoga šta ste vi na terenu utvrdili, otprilike? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To ja nisam mogao da proverim. Niti je moj bio 
zadatak da to proverim.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li ste utvrdili da su se krili pripadnici 
Zengi i hrvatskih paravojnih formacija u bolnici, prerušenih? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam samo kroz jedan primer, kada je pripadnik 
Teritorijalne odbrane doveo kod mene jednog takvog za koga je on rekao: ''To je 
zločinac'', i rekao njegov nadimak, Jajo ili Joja ili tako, koji je klao, ubijao Srbe i govorio 
neke primere za taj zločin. Ja sam rekao da ga odveze... Prvo sam rekao da ga odveze ... 
  
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Znači, bio je jedan primer da ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Samo taj jedan primer.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li ste znali pre nego što ste došli u 
bolnicu i da li ste imali saznanja da se poslednjih dana vukovarskih operacija Krizni štab 
bio premestio u bolnicu i odatle dejstvovao? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To sam prvo čuo od majora Šljivančanina kada nas je 
informisao, a zatim sam to kroz razgovor, informativni razgovor sa doktoricom Vesnom 
Bosanac, i na te okolnosti ja sam nju saslušavao. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Vi ste, čujemo, se predstavljali na 
raznim mestima, ''ja sam pukovnik Branko'' ili neko drugo svojstvo o kome ste nam 
pričali ovih dana, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Vi ste čak, imam u nekim izjavama, delovima 
vaše izjave, tražili da vam se predstave ljudi, je li tako? Oficiri ili podoficiri sa kojima ste 
komunicirali.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Samo taj komandir oklopnog vozila. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Sledi moje logično pitanje, jeste li u izjavi 
Tužilaštvu na strani 11, u prvom redu, rekli da su autobusi, uz pratnju ''BOV-a'' napustili 
''Velepromet''? To znate. To ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Jeste. Moje pitanje glasi. Pošto ste takođe izjavili, 
imate izjavu pred sobom ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da je kolonu predvodio neki pukovnik, je l' 
tačno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To sam čuo. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Zar nije logično pitanje da tražite da se taj 
pukovnik predstavi, jer onda je to kraj vašeg zadatka, pošto ste rekli da ste izvršili 
zadatak, da znate gde ste i kome te ljude predali i o tome kasnije očigledno pravite 
izveštaj, usmeni ili pismeni, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Onda nam recite kako? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja bih voleo da je tako bilo. Ali vi ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li je to propust? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je propust više pukovnika. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Kada ste došli u bolnicu rekli ste da je 
tamo... da ste zatekli četu vojne policije, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Zatekao sam jedinicu vojne policije koja je 
obezbeđivala bolnicu.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li znate kako se zvao komandir čete 
vojne policije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne znam. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Takođe ste ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Mogu jedino da vam kažem kako je rekao major 
Šljivančanin, da su se oni smenjivali. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Vraćamo se ponovo na deo one 
vaše izjave. Imate nas... Izvinjavam se... Časni Sude, u redu broj 7 ušao je odgovor... E, u 
redu je. Sami su se popravili u Prevodilačkoj službi (CLSS, Conference and Language 
Services Section). Hvala im. Dakle ovako, izjavili ste: ''Sam sam sebi dodelio zadatak u 
bolnici''. To je bilo na strani 12, četvrti red, izjava OTP-u, a čini mi se da ste to ponovili i 
u toku ovog suđenja ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Logično pitanje ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U skladu sa ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ako ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sa propisima. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Postoji... Moraćete da kažete koji propis, pošto 
ste mi već odgovorili pre vremena i ko vas je ovlastio da sami sebi na licu mesta dajete 
ovlašćenje i zadatke, ako kažete da ste na teritoriji na kojoj je pukovnik Mrkšić u svojoj 
zoni predstavlja nekog ko može da daje zadatke, ili ste vi bili glavni u tom trenutku, pa 
vam nije ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Nije trebalo ovlašćenje od bilo koga oficira ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Na terenu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sebe nisam smatrao kao glavnim. Znači ja sam 
pošao sa majorom Šljivančaninom na taj način što sam pred njim i ostalim starešinama 
rekao da želim da ostvarim uvid, znači, korišćenja bolnice sa stanovišta međunarodnog 
ratnog prava, upotreba i zloupotreba, jer da ću voditi informativne razgovore sa ratnim 
zarobljenicima i eventualno sumnjivim licima u vezi sa indikacijama na zločin i da želim 
da steknem uvid i upoznam situaciju. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Hvala. Ali vi niste rekli: ''Želim''... 
''Ja sam samom sebi dodelio zadatak'', je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Vi ste mene pitali ko mi je dao zadatak, a ja sam... Ja 
bih vama odgovorio: ''Dao mi zakon, dao mi ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Jasno je. Ako vam je dao zakon, onda je 
jasno. Hvala. U izjavi OTP-u koju imate pred sobom, strana 13, drugi red, uzmite da biste 
mogli pratiti, strana 13 ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Strana 13, drugi red: ''Na krovu ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: E to. Moje pitanje glasi. Tu ste izjavili da je na 
krovu bolnice bilo tragova boravka ove naoružane formacije, a prethodno ste gore 
govorili o formacijama Zengi, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: E, da li biste bili ljubazni da Pretresnom veću 
malo bliže opišete, pošto ste po zakonu postupali, šta ste to utvrdili na krovu, kako je to 
boravak utvrđen, u smislu borbenih dejstava, naoružanja, municije, opreme i tako dalje? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tu nije zatečena municija i oprema. Znači, prvo je 
doktor Stanojević rekao da je tu boravila, znači boravila jedinica potčinjena Velikom 
zapovedniku, kako je on rekao, Velikom bojleru. Znači, to je bio starešina te jedinice, 
Zengi, kako su ih oni zvali. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ: Hvala. Da li vam je rekao da je ta jedinica... Pardon. Časni 
Sude, u redu 19 mešaju se odgovor i pitanje. Znači, ono šta je pitanje, ovde se predstavlja 
kao odgovor i obrnuto. Evo, red 16, to što piše... od reda 19 je odgovor, ali nije upisano 
kao odgovor. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ: Mislite da je ovo dovoljno ili da pitamo svedoka ponovo, ali 
kroz ... 
 
SUDIJA PARKER: Mislim da ne treba. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li vam je doktor Stanojević rekao da su 
pripadnici Zengi s tog prostora, odnosno potkrovlja, sa krova ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Osmatrali ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Osmatrali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Na taj način što su sklonili crep. Znači, tu nije bilo... 
Potkrovlje je bilo grede i crep. Znači, ako bi se pomerio crep, mogli ste da vidite van 
bolnice u nekom vidokrugu ili u nekom pravcu. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li to znači da je samo na tom mestu bio 
oboren crep? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa oni su boravili još na jednom mestu. Znači, oni su 
imali prostoriju u kojoj su boravili. Tu su očigledno imali osmatračnicu. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Dakle, samo ste na dva mesta uočili 
pomeren crep odakle su bile osmatračnice te borbene jedinice Zengi, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Takođe ste izjavili na strani 13, peti stav, 
zadnja dva reda, da ste ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Vidim. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Tako je. Da ste utvrdili da niko u bolnici od 
projektila nije smrtno stradao, niti je ranjen. Svi ranjeni su donešeni sa vojnih položaja. Je 
li to tačno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sa borbenih položaja. Tako sam konstatovao u mojoj 
izjavi.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste, obavljajući sopstveni zadatak 
posmatranjem, našli neko odbačeno oružje ili podatke da postoji odbačeno oružje u 
predelu bolnice? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, nisam našao oružje, jer pre toga su u bolnicu 
ulazili pripadnici vojne policije i Teritorijalne odbrane i to je normalno da je interes da 
provo nađu, ako postoji, oružje. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Dakle, dozvoljavate mogućnost ako je i 
bilo da su te jedinice ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Odneli to oružje. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala vam. Na strani, Tužilaštvu, broj 15, prvi 
stav, da li ste pronašli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Tamo pominjete da ste počeli praviti teze za svoj 
izveštaj ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izveštaj, pitanje glasi, kome? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izveštaj Upravi bezbednosti. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Kome? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa načelniku Uprave. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A on se zove? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Aleksandar Vasiljević.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ali nikad ga nisam napravio, niti poslao.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: E sad smatram da je posle više pitanja i vaših 
odgovora ste dužni Pretresnom veću da objasnite ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Objasnim zašto... Znači, nisam imao prilike, niti sam 
pitan da podnesem takav izveštaj. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste vi nezadovoljni zbog toga što 
vam nisu dali tu priliku? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa i ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Kao oficir? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. Jesam. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li ste u izvesnoj meri revoltirani zbog toga? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa sad je prošlo vreme od toga... Znači, dugo je 
vreme. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I prvi put sam saslušan na te okolnosti ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Rekao sam ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A da li ste tada bili revoltirani? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa bio sam. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li ste vi očekivali s obzirom na vaše 
veliko angažovanje i rad koji traje toliko godina, da u penziju odete sa činom generala? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Nikad nisam to očekivao i ja sam imao skroman 
stav prema svom radu, osim što sam smatrao da moj radi ima doprinos za informisanje 
vojnog rukovodstva o značajnim pitanjima za odlučivanje.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li je bilo normalno po proceduri da vi 
ipak sa činom generala s obzirom na poslove koje ste radili odete u penziju? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, ja nisam o sebi imao takav stav i mišljenje. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Ovo ''pukovnik Branko'' je li to 
ime koje ste koristili samo za vreme ove operacije Vukovar ili ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Samo u to vreme kada sam radio sa ratnim 
zarobljenicima.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li nam onda možete objasniti otukud 
u izjavi OTP-u, kada ste davali podatke o sebi 2002. godine piše: ''nadimak: pukovnik 
Branko''? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nadimak? Pa zato što me je pitao istražitelj imam li ja 
nadimak, kao što pitaju istražitelji: ''Imate li nadimak?''. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li to znači ... 
 
TUŽILAC MOORE: Ja se izviinjavam. To uopšte nije na taj način navedeno u izjavi. U 
izjavi piše ime i zatim se navodi nadimak ''pukovnik Branko''. Dakle, ime je jasno 
navedeno. Tu se ne pokušava da se nešto zabašuri. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Časni Sude, greška u transkriptu. Moje pitanje je 
bilo: ''Nadimak?'', a u transkriptu piše ''ime''. Tako da ste delimično kolega Moore u 
pravu, ali molim da se prvo ispravi transkript i onda mislim da neće biti problema. Znači, 
pitao sam: ''Nadimak pukovnik Branko?''. Nisam mogao da pitam ime nikako.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ali prethodno ovde stoji moje ime i prezime.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da ne bismo oko malo važne stvari pravili veliku 
zbrku, vrlo sam određeno pitao: Zašto nakon 11 godina opet figurira njegovo ime 
'''pukovnik Branko''' i je li to bilo jedino konspirativno ili ste imali još neki drugi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma nisam imao gospodine Boroviću. Ja sam i u 
izjavama, koje sam ja uzimao od doktorice Bosanac, od doktorice Sadike Bišljuš, od 
Mirka... ne mogu sada da se setim prezimena ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Samo trenutak. Gubimo vreme. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: 2002. godine sami ste naveli da je vaš nadimak 
pukovnik Branko? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li to znači da je to bio vaš opštepoznati 
nadimak? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nije to bio opštepoznati, osim za tu priliku i već je 
moja izjava bila u Hagu ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, korišćena u procesu kada je gospodin 
Milošević predočio tu izjavu doktorici Bosanac u vreme njenog svedočenja protiv ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U predmetu gospodina Miloševića. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam zato to rekao.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Na strani transkripta 4.559, red.... Ne, ne to što 
gledate. Znači, redovi od 2 do 5... Nego transkripta koji je ovde pravljen za vreme vašeg 
svedočenja ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A vi ste rekli ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: ''Oni su predali oružje i sa rukama iznad glave 
predstavljaju zarobljenike'', je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. E, pošto ste to rekli, da ne tražimo, pitanje 
glasi da li ste za vreme vašeg boravka u Vukovaru videli jedan primer da neko podiže 
ruke, da ga hapse i da on predaje oružje? Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam ja video. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam prisustvovao. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Na sedici Vlade kako ste znali da se osoba 
koja vodi sednicu zove Ilija Končarević? Kada ste ga prvi put upoznali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Upoznao sam ga pre više godina u Novom Sadu. Još 
sam znao jednog člana Vlade. To je gospodin Vojislav Vukčević, doktor pravnih nauka. 
Ja mislim da ga i vi znate. Bio je prisutan na sedinci Vlade.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Ta mi je informacija dragocena iz 
privatnih razloga, ali ćemo da nastavimo dalje. Da li ste vi, kao što piše na strani 17, red 
10 ove izjave OTP-u, kada su vas pitali na Vladi oko zarobljenika ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: 11, da... 11 ...  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Odgovorili... Nađite molim vas da ne bih ja... 
Dakle, strana 17 ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Strana 17 ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Red 10 ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Strana 17, red 10 ...  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: ''Odgovorio sam da sam ja pukovnik Branko da 
sam tu sa grupom organa bezbednosti po zadatku načelnika Uprave bezbednosti, da smo 
postupali po njegovom naređenju i planu'', je l' tačno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li je načelnik Uprave bezbednosti vama 
saopštio plan vezan za Vukovar ili nije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Meni ne. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se izvinjavam ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Dalje, na strani 20 ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se, možda samo jednu reč da... Nisam 
završio rečenicu, da sam gospodina Vukčevića upoznao još 1974. godine, prilikom 
otvaranja mosta Batina. To se zvao ''Most 51. divizije''. Isto je spadao u kategoriju 
''Bratstva - jedinstva''.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da imamo priliku da privatno ćaskamo, to 
bi bilo dobro, ali moramo sa time konačno prekinuti zbog Suda. Pitanje. Na strani 20. 
OTP-a, molio bih da to pronađete, vi ste... Budite ljubazni, pa pročitajte prvi taj red? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Koji su obezbeđivali Velepromet''? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ne, ono: ''Zbog nečega smo čekali''. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Svi smo zbog nečega čekali.'' 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: E dobro. Da li ste takođe tu izjavili, pored toga da 
ste svi zbog nečega čekali, da ste tada čuli pucnje sa Ovčare i tako dalje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Iz pravca Ovčare. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Je li tako? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A ako vam ja kažem da su Negoslavci od 
Ovčare daleko najmanje pet kilometara ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Vazdušne linije ili ako vam saopštim da su 
Negoslavci od Grabova udaljeni više od pet i po kilometara, da li to znači da vi niste 
mogli iz tih pravaca čuti pucnjavu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesmo, gospodine Boroviću. To bi mogli bolje da 
objasne i meni i vama veštaci ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Za zvuk ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Ja sam ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pucnja. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Konsultovao veštake i čini mi se da ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Oni su vas obmanuli ako su vam tako rekli.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Pa i ja se malo razumem u to.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ne znam baš... Ja sam inače tenkista po ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Šta ste čekali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Kako? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Kažete: ''Ne znam, ali zbog nečega smo čekali ... 
'' 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da, rekao sam ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li... Moje pitanje konkretno glasi da li da 
završite zadatak? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, ja sam tek posle shvatio da je u koloni i Vesna 
Bosanac i ta grupa koja je posle došla u Mitrovicu. Smatrao sam da njih čekamo. Tako 
sam zaključio. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A da li ste kad ste saznali šta ste čekali ili niste? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. 
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A ko vam je rekao da čekate? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Niko nije rekao, osim onaj što naređuje da kolona 
može da krene. Ni to sada ne znam ko je naredio da kolona krene. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li imate bilo kakvu službenu belešku iz 
''Veleprometa'', iz kasarne ili iz bolnice? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nemam. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li ste imali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Imao sam te blokove koje sam rekao. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Malopre ste spomenuli jednu pukovnik 
knjigu, blok, ali kažete sada ''blokove'', znači bilo ih je više? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma blokčiće sam imao, kao sad vidite ovo. Tu sam 
zapisivao vaše... Pitanja nisam zapisivao, od gospodina Vasića mnoga sam zapisao.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste utvrdili koliko je oficira JNA 
poginulo u Vukovaru nakon svega ovoga šta se desilo ? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. To me je interesovalo, ali nigde nisam, osim 
što sam u štampi mogao da pročitam da je bilo više žrtava. Inače, rekao sam pred ovim 
Pretresnim većem ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvinite, više žrtava, čega žrtava?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Žrtava vojnika, civila, oficira. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li znate ko je kapetan Nikolić iz 
Sremske Mitrovice, dok ste radili u Sremskoj Mitrovici? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nikolić? Ne, samo znam ko je bio major Nikolić. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A da li biste bili ljubazni da nam kažete ko je on 
bio? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je bio major. Nosio je vazduhoplovnu uniformu. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvinjavam se, u transkriptu, časni Sude, je 
greška. Piše ''major Mitrović'', a treba da piše ''major Nikolić''. Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: On je pripadao organima bezbednosti iz 
organizacione jedinice Uprave bezbednosti, znači ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pod Aleksandrom Vasiljevićem. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: E, tako je. Hvala. Mislim da ste dali dobar 
odgovor. Moje pitanje glasi, da li major Nikolić obrađivao sve vaše izveštaje, ne mislim 
samo na vas, iz Sremske Mitrovice i nosio ih Aleksandru Vasiljeviću? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To mi nije poznato.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Ako vam kažem da su neki od svedoka 
vezanih za ovo činjenično stanje, dali izjavu da je tako bilo, da li dozvoljavate mogućnost 
da je neko te izveštaje nosio i predavao Aleksandru Vasiljeviću? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dozvoljavam, zato što je on ostao i u drugoj ekipi 
koja je posle našeg odlaska ostala tamo da radi. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Rekli ste u svojim odgovorima da odlazite 
u bolnicu sa Šljivančaninom u Puchu. To je vozilo ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Terensko vozilo, Puch. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Rekli ste da je sa vama bio i neki oficir. Moje 
pitanje glasi, da li je on bio bezbednjak ili je bio iz vojne policije ili iz pratnje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bio je zastavnik Korica Branko, organ bezbednosti iz 
grupe pukovnika Petković Ljubiše ili iz grupe generala Mileta Babića. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, njemu potčinjen. A nekad je bio meni 
potčinjen kada sam ja bio starešina kontraobaveštajne grupe komande Prve Armije. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Dakle, nije se moglo desiti da u tom 
''Puchu'' kada idete prema bolnici, bude oficir iz nekih drugih jedinica ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ne ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Sa nekog drugog prostora? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma mogle su samo biti starešine koje su bile 
potčinjene majoru Šljivančaninu. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. E da li biste sada bili ljubazni, pa 
našli tu izjavu OTP-u, strana 14. Pošto o tome niste pitani od uvažnog kolege tužioca, pa 
u drugom tom stavu ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li ste pronašli? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Na pitanje istražitelja da li sam ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Tako je ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Poznavao ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ali molim vas da to lagano pročitate, pošto o 
tome se niste do sada izjašnjavali. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Na pitanje istražitelja Vladimira Džura, da li sam 
poznavao kapetana Radića, ja decidirano tvrdim da mi se niko nije predstavio sa tim 
prezimenom, niti sam bio u situaciji da sa njim negde komuniciram ... '' 
 
prevodioci: Samo malo sporije, molim vas. 
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SVEDOK VUJIĆ: Izvinjavam se. ''Osim što sam već izneo u ovoj mojoj izjavi da je sa 
majorom Šljivančaninom u vozilu ''Pucha'' bio i jedan starešina koji nije imao činove, ili 
ja nisam zapazio da ih ima, a toga sam viđao sa vojnicima kod bolnice u vreme kada sam 
predavao pomenuti pancir prsluk. Nije mi pozanto da je tu bio kapetan Radić.'' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Iako ste bili tu veoma decidirani sa 
stanovišta Odbrane Radića, moje pitanje ipak glasi, da li je sada vaša izjava potpuno 
jasna da nigde u prostorijama ''Veleprometa'', kasarne i bolnice niste sreli kapetana 
Radića, kao osobu koja je ''Puchom'' došla ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Ne verujem da sam ga sreo kao osobu koja je 
došla ''Puchom'', ali se izvinjavam ... 
 
TUŽILAC MOORE: Ja se izvinjavam. Iako ja nisam izvodio dokaze o tome zbog 
očiglednih razloga, ako moj kolega želi da čuje od svedoka da ne zna ko je bio kapetan 
Radić, kako možemo da očekujemo da svedok kaže da li on jeste ili nije bio tamo.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Boroviću, mislim da svedok sada može da kaže jedino 
da on nije upoznat s tim da je kapetan Radić bio prisutan ili nije. Ali je veoma jasno iz 
njegovog svedočenja da on tada nije znao kapetana Radića. Ali ne može sada da vam 
kaže da neko ko se tamo nalazi, da to nije kapetan Radić. Ako je tamo bilo i drugih ljudi, 
on nije mogao da zna ko su svi ti ljudi. On nije poznavao kapetana Radića. I mislim da 
nećete dobiti ništa drugo, osim da svedok nije imao saznanja da je tamo bio kapetan 
Radić ili da nije bio. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala časni Sude. Ali ja sam namerno predočio 
kapetana za koga misli ako to nije onaj iz vozila ''Puch'' kapetan Radić, onda ne. Pa zato 
sam postupno pitao. Ali pošto svedok, očigledno je, se decidirano izjasnio, ne moramo 
dalje. Mislim da ste u pravu. Hvala. Samo koleginica... Malo konsultacije sa 
koleginicom. Primećuje u transkriptu da ovo što piše u izjavi i ovo šta je pročitao svedok 
nije baš isto. U izjavi piše da ta osoba nije imala činove, a ušlo je u transkript ili greškom 
ili je pročitao svedok da nisam primetio da ima činove. Šta je tačno od ovo dvoje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da nisam primetio da ima činove. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Mislim da je ovo dovoljno. Hvala 
vam. I biću još vrlo kratak časni Sude. Za koje krivično delo ste u Sremskoj Mitrovici 
ispitivali Vesnu Bosanac? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Na okolnosti ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Za koje krivično delo? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Na okolnosti eventualno počinjenih zločina u bolnici 
u Vukovaru. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li ste je ispitivali za krivično delo 
koje se zove ratni zločin? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam mogao tako da je ispitujem. Ja sam ispitivao 
iz nadležnosti organa bezbednosti. To je ispitivanje u pretkrivičnom postupku, znači da se 
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predoče ili da se čuju sve činjenice od interesa i značaja sa stanovišta eventualno 
počinjenih zločina. Pa je pitano, leševi, ko su, šta su ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. U redu ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I tako. 
  
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Sudu da bismo dali objašnjenje tog vašeg rada u 
Mitrovici, moram da vas pitam da li znate po postojećim zakonskim propisima kakva je 
razlika između osnova sumnje i između osnovane sumnje? Da li znate da postoji takva 
razlika u krivičnom delu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znam da postoji. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I ona je veoma bitna za organe bezbednosti. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li znate, a znam da znate, za 
podnošenje krivične prijave dovoljno je samo da postoje osnovi sumnje, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li vam je poznato da bi se pokrenula istraga da 
je potrebno da se utvrdi da je neko osnovano sumnjiv? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li to znači da nijednu krivičnu prijavu, 
vezanu za prostor Vukovara, kao što ste malopre izjavili, niste podneli zato što nisu 
postojali osnovi sumnje za izvršena krivična dela za konkretna lica? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Osnove sumnje je cenio prisutan tužilac Vojnog suda 
ili Vojnog tužilaštva, pukovnik, tada potpukovnik, magistar pravnih nauka Mladenović. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. Pitanje molim vas. Na terenu smo, 
uz poštovanje, znači koji oboje nas... obojica poznajemo. Vi ste na pitanje kolege Vasića: 
''Da li ste podneli krivičnu prijavu protiv bilo koga za događaje u Vukovaru?''. Izjavili 
sledeće: ''Nisam zato što nije bilo dovoljno dokaza''. Je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Tako ste izjavili? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ja sam vas sada pitao, pošto postojanje dokaza i 
osnova sumnje, ovo je važno čini mi se za ovaj časni Sud, je velika razlika. Da li to znači 
da vi zbog nepostojanja osnova sumnje niste podneli nijednu krivičnu prijavu, odnosno, 
na osnovu vašeg rada ni taj pravnik koji je bio zadužen? Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne mogu da odgovorim tako na pitanje. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvolite. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Treba da shvatite kako je bio organizovan naš rad.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvolite.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, u okviru našeg rada postojao je i istražni 
sudija. Sada je to advokat Šalić Miomir. On je zajedno sa tada majorom Stankovićem, 
patologom, znači načelnikom odelenja na ''VMA'' vršio, znači ekspertizu svih tela mrtvih 
koja su nađena u okolini bolnice i na drugim mestima. Znači, trebali je spajati mrtve i 
žive. Trebali su organi bezbednosti da nađu ko je od živih bio blizu toga u vreme kada su 
ta tela postala mrtva. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Vi znate da to nije bilo lako. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li se tim izveštajima pridružuju izjave 
svedoka sa lica mesta? Da li ste imali bilo kakvu pisanu izjavu svedoka na okolnost ovih 
krivičnih dela pre nego što ste dostavili istražnom sudiji? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam imao. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam sam istraživao da li je ratnog zarobljenika, 
samo za primer jedan, ratnog zarobljenika ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Oprostite ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ratnog zarobljenika, zapovjednika, kako se govorilo 
kod Zengi, bih pitao: ''Da li je u rejonu tvoje odbrane, kao na primer, Vodotoranj, bilo 
mrtvih? Da li je neko poginuo? Da li je bilo leševa?''. I on bi odgovrio: ''Da, u toku noći 
iz drugog rejona odbrane neko je doneo dva leša u naš rejon. Šta ste vi radili? Mi smo ih 
zapalili''.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Samo mi recite... Jasno, vrlo ste jasno to 
odgovorili. Poznati su vam slučajevi paljenja leševa vojnika JNA u ''Borovo-komercu''. 
To smo već čuli u ovom postupku. Moje pitanje glasi, da da li ste ispitali na te okolnosti, 
pošto vam je zadatak bio veoma širok, da istražujete i zločine koje čini JNA. Da li ste 
povodom toga o čemu sada pričate, ispitivali i uzimali izjave od pripadnika JNA ili od 
nekih drugih vojnih formacija sa područja Vukovara? Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam imao prilike da razgovaram sa pripadnicima 
JNA. Ja sam tražio vojnike koji su bili zarobljeni, da bih našao pod kojim okolnositima, 
jer je bilo i ranjenih, pod kojim okolnostima su ranjeni. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Te vojnike saslušao i uzeo od njih izjave pukovnik 
Kijanović.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li znate u vreme kada ste završili taj 
izveštaj, koji je možda major Nikolić nosio u Upravu bezbednosti, da li su ti izveštaji 
negde nestajali iz Uprave ili su prosleđivani pravosudim organima?  
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja verujem da su prosleđivani pravosudnim organima 
na taj način što bi se cenilo da li je ta izjava relevantna sa stanovišta dokazivanja da je 
postojao zločin i ko ga je počinio. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Hvala. U Sremskoj Mitrovici izjavili ste 
danas na suđenju, a možda i juče, a vi ako budem tačno prezentovao vašu izjavu, vi ćete 
to potvrditi, da je ''Vojin Suša, ministar pravde u toj Vladi doveo pet do šest pravnika koji 
su bili kontrolori našeg rada u Sremskoj Mitrovici''. Je l' to tačno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Prethodno sam ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Samo malo, nije ušao vaš odgovor. Je l' to tačno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne mogu tako odgovoriti.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Šta odgovarate? Je li tačno? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Prethodno ste trebali pročitati moju izjavu gde sam 
rekao Vojislavu Suši kad je pitao: ''Mogu li i neki drugi organi da prisustvuju 
procesuiranju i razgovorima organa bezbednosti sa ratnim zarobljenicima?''. Ja sam 
rekao: ''Mogu ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Ali prethodno ... '' 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Samo se zaustavite, molim vas ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: ''Ali prethodno treba pribaviti saglasnost.''  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Moram da vas malo zaustavim, znate. Kada neko 
pitanje je važno možda za Odbranu i onda vi ubrzate sa odgovorima širokim da bi se 
izgubio smisao pitanja. Možda to radite slučajno i pretpostavljam da je slučajno. Zato 
budite ljubazni recite da li je tačno da je Vojin Suša, ministar pravde SAO Krajine, 
Baranja, Zapadni Srem, poslao kontrolore koji su kontrolisali vaš rad u Sremskoj 
Mitrovici, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I bio prisutan i isto radio na otkrivanju ratnih zločina i 
zločinaca. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I lično Vojin Suša bio prisutan i radio na otkrivanju 
ratnih zločinaca.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A ko je njega ovlastio da može da 
kontroliše vas kao organa bezbednosti, koji radi poslove vrlo važne i vrlo tajne sa 
stanovišata organa bezbednosti? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Poslovi otkrivanja ratnih ... 
 
TUŽILAC MOORE: Ja se izvinjavam. 
 
SUDIJA PARKER: Izvolite, gospodine Moore. 
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TUŽILAC MOORE: Možda se radi o prevodu. Pretpostavljam da se o tome radi, ''da 
prati vaš rad'', da li se tu radi o množini, da ''oni prate'' ili da ''on prati'', a meni je važno 
da se to razjasni. 
 
SUDIJA PARKER: Na šta konkretno mislite? 
 
TUŽILAC MOORE: Dakle, red 66, stav 3, ''oni prate'' ili ''da on prati'' vaš rad kada se 
radi o radu grupe. Pri tom se misli na grupu ili se misli na pojedinca. Lično vi ili se misli 
na celu grupu.  
 
SUDIJA PARKER: O, vidim na šta mislite. Da li se radi o radu svedoka ... 
 
TUŽILAC MOORE: Tačno. 
 
SUDIJA PARKER: Ili o radu cele grupe.  
 
TUŽILAC MOORE: Grupe ... 
 
SUDIJA PARKER: Čiji je ovaj svedok bio član. 
 
TUŽILAC MOORE: Tačno. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Boroviću, molim vas razjasnite nam to. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Sa zadovoljstvom. Da li je ta grupa od pet, 
šest pravnika koju je formirao Vojin Suša, ministar pravde u Vladi SAO Krajine, 
kontrolisala vaš rad? Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Može tako da se shvati.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li je on lično konrolisao vaš rad, Vojin 
Suša? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Može tako da se shvati. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li su oni lično učestvovali u 
isleđivanju? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Oni su prisustvovali ... 
 
TUŽILAC MOORE: Izvinjavam se. Ponovo je ista stvar. Kada kažete, ''vi'' da li se tu 
misli na množinu ili na jedninu. To u engleskom ne može da se zaključi. 
 
SUDIJA PARKER: Da li je neko motrio svedoka ili je neko nadzirao ili motrio rad cele 
grupe. To ''vaš rad'' u engleskom može da znači i množinu i jedninu.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Pošto sam se ja s poštovanjem obratio na vi, što 
ne razume gospodin Moore s razlogom, pitam. Da li je rad svih islednika u Sremskoj 
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Mitrovici kontrolisala ova grupa od ministra pravde Voje Suše ili samo rad osobe koja se 
zove pukovnik Branko, odnosno Bogdan Vujić? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Moj rad su kontrolisali. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Da li i ostalih islednika? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To mi nije poznato. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Jeste li u to sigurni? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Siguran sam.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Mogu još ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Sledeće pitanje ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Molim vas, molim vas ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Pa nemojte da vičete. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ali nemojte vi tako isto... Vi idete jednim 
redosledom. Morate malo da poštujete mene.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ja nemam na tu okolnost pitanja, sem ko je 
ovlastio Vojina Sušu da vas kontroliše u poslovima koji su bezbednosne prirode? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pukovnik Maksimović Jugoslav. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Molim vas ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Kao komandant logora ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Mene je upoznao da je prvo u logor došao Goran 
Hadžić, zajedno sa ministrom Vojinom Sušom. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvolte, izvolite.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I da je tražio Aleksandra Vasiljevića. Ovaj mu je 
rekao da Vasiljević nije tu, nego da je eventualno u Beogradu. Oni su izrekli pretnju u 
smislu, ''vi ćete ostati bez vašeg generala''. Ja sam pitao pukovnika Maksimovića o čemu 
se tu radilo. Kaže: ''Oni su revoltirano došli u KP Dom ''Sremska Mitrovica'' i verovatno 
kod direktora ili upravnika'', znači dobili saglasnost da dođu u prostor gde se nalazio 
komandant i gde su bile radne prostorije i izrazili znači pretnju u odnosu na generala 
Vasiljevića. On je pitao o čemu se radi i tako. Oni nisu hteli tada da kažu, ali ih je on 
poslao u Beograd da nađu Aleksandra Vasiljevića. Meni dalje... Da li su ga našli, da li su 
tako ostvarili saglasnost da mogu... da može Vojin Suša prisustvuje da tom u... Moj rad je 
lično kontrolisao i ja sam toga bio svestan.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li je to bilo prvi put u vašoj karijeri da 
vas neko kontroliše, direktno vaš rad? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ne. Kod nas je kontrola zakonita pojava i kontrola 
je institucija komandovanja i rukovođenja.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li je Vlada Sao Krajine bila u sistemu 
tog lanca komandovanja ka načelstvu bezbednosti? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja smatram da sam bio decidirano jasan, ako hoćete 
da me razumete. Da se dvojnost u odnosu na član 112 prvo i najjasnije ispoljila u 
prostoru ''Veleprometa''.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I da su, znači, postojale dve komande, dva 
rukovođenja. Ko iza toga stoji, nemojte mene pitati. Ja bih vas molio da i preko drugih 
svedoka razjasnite. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala gospodine Vujiću, očigledno da postoji 
paralelno komandovanje. Pored ovog o kome ste čuli u Vukovaru, da ima i jedno 
komandovanje i iz Beograda na čijem čelu je Aleksandar Vasiljević, koji je u situaciji 
kada se po svim zakonima trebaju voditi postupci, dozvolio, po vašoj izjavi, da se 
kontrolišu i usmeravaju vaše istražne radnje? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam tako rekao ... 
 
TUŽILAC MOORE: Časni Sude, ja ulažem prigovor. Tačno tako. Svedok to nije rekao.  
 
SUDIJA PARKER: U redu je gospodine Moore. 
 
TUŽILAC MOORE: Pogrešno je prikazano. 
 
SUDIJA PARKER: Sve je u redu gospodine Moore. Svedok je rekao nešto drugo. Vi 
dodajete kako ste vi shvatili njegove reči, a to nije ono šta je svedok rekao. Vi morate da 
čujete šta o tome svedok ima da kaže. To je sve šta vama svedok može da kaže.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: O kej. Zaključak je preuranjen. Što se tiče 
Odbrane i nemam pravo da zaključujem u krajnjem slučaju. Ali moje pitanje glasi, da li 
to znači da je u Sremskoj Mitrovici, dakle u Srbiji, postoji paralelan rad na ovoj istrazi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne bih mogao tako da se izrazim, osim što sam vam 
rekao da je moj rad kontrolisan od ministra Vojislava Suše i njegovih pravnika, od kojih 
su neki bili sudije u vukovarskom Sudu ili u nekom drugom sudu na toj teritoriji.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Ali ste takođe izjavili da su ovlašćenja 
mogli dobiti po uzlaznoj liniji od načelnika Uprave bezbednosti, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa mogli su dobiti i od nekog drugog ministarstva 
saglasnost sa tim, jer sam rekao da je logor formiran uz saglasnost najmanje dva 
ministarstva.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Koja? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa pravde, a onda zna se kako se zvalo i Odbrane, 
znači, zvao se Savezni sekretarijat za narodnu odbranu. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A Ministarstvo pravde na čijem čelu je bio 
ovaj Suša, ono ima ingerencije na kom području u to vreme? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa on je govorio da su to njihovi ratni zarobljenici ...  
  
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvinite ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: A ne samo JNA ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li vi znate po Zakoniku o krivičnom 
postupku koji je važio u to vreme, da on ta ovlašćenja nije mogao imati? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. A on je na mene vršio pritisak, ako ste shvatili: 
''Po kojim ćemo zakonima mi da radimo?''. A ja sam shvatio da ste vi razumeli da sam ja 
naglasio da ćemo raditi po zakonima savezne države i da ćemo raditi po Saveznom 
zakonu o krivičnom postupku. A on je pitao, a zašto ne po Zakonu o krivičnom postuku 
Srbije. Ja sam ga gledao i pomalo se čudio. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam rekao da postoji država SFRJ i da postoji JNA 
i da JNA radi pravosuđe i organi bezbednosti po saveznim zakonima. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Odgovoril ste na moje sledeće pitanje da 
ste radili po saveznim zakonima u to vreme. Da li ste nešto preduzeli protiv Vojina, 
odnosno protiv Voje Suše, kako ste ga vi nazvali, zbog tog prvog nasrtaja na vaš autoritet 
i na vaš istražiteljski rad, pre nego što je dobio ona ovlašćenja naknadno ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma nisam ...  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ili i ovog puta niste radili po zakonu i niste 
preduzeli ništa protiv nekoga ko naš ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nemojte o meni tako zaključivati, ja vas molim. Vi 
malo preterujete u vašem zaključivanju. Ja vas opet molim. Vojin Suša je vaš kolega. Ja 
verujem da ste vi njega sreli. Bar ga je sreo advokat Vasić. Ja... Eno, smeje se advokat 
Vasić. Ja bih mogao dokazati da ga je sreo. A zašto ne pitate advokata Vasića o takvom 
mišljenju ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Izvinite, ali stvarno imate ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Maštu? 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Jedan način koji vam, naravno, priliči kao 
bezbednjaku, da izbegavate odgovore. Moje pitanje je bilo vrlo konkretno i ne želim da 
vršim bilo kakav pritisak na vas. Ali sam vas pitao da li ste postupili po zakonu kada 
neko ometa istragu koju vi vodite, vrši pritisak, zašto ga niste uhapsili, udaljili, bilo šta 
drugo? Ili je i ovog puta isto kao na ''Veleprometu''? Vi pobegnete, žrtva ostanu na cedilu. 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa jeste li videli kolika je distanca od vremena kada 
je vođen rat ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: U redu. Da završimo. Poslednje pitanje. Vi ste 
nam ovde rekli da ste od Nacionalnog saveta za saradnju sa Haškim tribunalom dobili 
dokumentaciju pre nego što ste svedočili, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Koju ste dokumentaciju dobili i kada? Nabrojte, 
ne morate pokazivati. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, ne mogu da nabrojim. Za mene je... Dobio sam 
poziv da mi se uruči... Znači poziv za razgovor. A dobio sam uz taj poziv dokument: 
''Savezna Republika Jugoslavija, Savezno Ministarstvo pravde'', ima broj, ''od 4. 
jedanaestog 2002. godine''. I navodi se... Ja vam mogu... Časni Sude, ako je potrebno, ja 
mogu gospodinu da dam da pročita, ali se radi o tome da Savezno ministarstvo pravde 
upozorava Borisavljević Srećka, Vujić Bogdana i Vukašinović Ljubišu da su njima 
uručeni pozivi i dostavljaju se potpisane potvrde. I ujedno se naglašava da navedena lica 
nisu oslobodjena čuvanja vojne i državne tajne. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Šta ste dobili sem tog poziva? Koju 
dokumentaciju? To sam vas pitao. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dobio sam poziv na razgovor. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: S kim ste obavili taj razgovor? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Razgovor je bio u prostorijama kancelarije, Haške 
kancelarije u Jevrema Grujića, u ulici Jevreme Grujića na Dedinju i razgovor sa mnom je 
obavio ovde prisutan tužilac na okolnosti moje izjave i svedočenja pred Specijalnim 
sudom u Beogradu.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Koliko je trajao taj razgovor? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Taj razgovor je trajao oko dva sata. Tako ja mislim.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. O tome šta ste pričali uvažnom kolegi da li 
je sastavljena neka beleška ili urađena izjava? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To meni nije poznato, a na to pitanje vama može da 
odgovori gospodin tužilac. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Rekli ste takođe da o vašem radu mogu da 
se izjasne advokati Nikola Barović, Lojpur, Petovar, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To sam rekao samo na slučaj gde su oni branili 
okrivljene. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A to su koji... Koji je to slučaj? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je slučaj koji je procesuiran kao krivično delo 
terorizma, znači udruživanje radi neprijateljske delatnosti i krivičnog dela terorizma.  
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ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A ko su bili okrivljeni? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Okrivljeni su bili vojnici albanske narodnosti, 
slovenačke nacionalnosti, hrvatske nacionalnosti i ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: I naravno, niko od srpske nacionalnosti. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nije niko. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste pre ovog svedočenja imali 
saradnju sa Natašom Kandić? Vi znate ko je Nataša Kandić? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam sreo gospođu Natašu Kandić u hodniku 
Specijalnog suda, na pauzi, kao i žrtve i oštećene sa područja Vukovara ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Ne, da li ste sarađivali? Pustimo sada hodnik. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ja vas molim. Ja sam pokušavao i da izbegnem 
razgovor sa gospođom Kandić i sa prisutnim građanima sa područja Vukovara, koji su 
nastojali da me pitaju razna pitanja. Jednog momenta sam ušao u salu, za vreme pauze, pa 
su se članovi obezbeđenja čudili zašto sam to uradio. Shvatio sam da se prema meni vrši 
pritisak isto, da žele da me pitaju šta sam... za svoje nestale ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: O kej, hvala ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Poginule ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A Nataša Kandić u kom svojstvu je bila 
tu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ona je, koliko sam shvatio, bila u svojstvu isto 
branilaca nekih žrtava.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Pa ne može da bude branilac žrtava. Pa vi ste ipak 
profesionalac. Može da bude samo punomoćnik ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa može ... 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Oštećenih, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Može, može. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ: Hvala. Časni Sude, završio sam sa unakrsnim ispitivanjem. 
 
SUDIJA PARKER: Hvala gospodine Boroviću. Možda bi bilo dobro vreme za pauzu. 
Nastavićemo sa radom u 17.40. 
 
 

(pauza) 
 
 
SUDIJA PARKER: Izvolite, gospodine Lukiću. 
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UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT LUKIĆ 
 
  
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Zahvaljujem. Dobar dan poštovani Sude i svim 
učesnicima u sudnici. Dobar dan gospodine Vujiću. Novak Lukić, advokat za Veselina 
Šljivančanina. Ja ću vam postavljati pitanja. Videli ste kakav je stav Pretresnog veća u 
pogledu trajanja našeg dijaloga, da tako kažem, pa vas zaista molim... Ja ću se svesrdno 
truditi da pitanja budu jasna i da tražim od vas što kraće odgovore. Ako nešto želite da 
pojasnite, a to bude značajno za mene, onda ćemo tražiti. A u svakom slučaju, vas stoji na 
raspolaganju naknado ispitivanje tužioca da možete i s njim da razjasnite neke stvari. Ja 
ću vam postaviti... Ovo je sada bilo koliko traje prevod, kolika treba da bude pauza 
između mog pitanja i vašeg odgovora. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Shvatio sam. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Jedan činjenični zaključak ću vam postaviti kao 
pitanje, da bismo, da kažem, jedan ceo blok pitanja možda stavili da nas u ovom trenutku 
ne interesuju. A to je sledeće. Iz vašeg svedočenja, izjava i svedočenja, ja sam shvatio da 
ste vi mog klijenta poslednji put videli, govorim o činjeničnim događanjima 19. i 20, 20. 
novembra, oko da kažemo 12.00, kada ste napustili bolnicu. Je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Niste ga videli tog dana ni u ''Veleprometu'', ni u 
kasarni, ni na sednici Vlade, ni u Negoslavcima? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Osim što je jedan od svedoka na Specijalnom sudu 
rekao da je gospodin Šljivančanin bio na sednici, umesto mene. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Znam za tog svedoka i znamo bar ja i tužilac u ovom 
postupku. Vi ste bili na sednici od početka do kraja i niste videli Šljivančanina? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam video. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. Kada ste... Možete li mi reči kada ste dobili od 
tužioca obaveštenje ili zahtev ili molbu da se pojavite kao svedok ovde? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam prvo dobio ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Bez izjave kad ste ono dali, nego samo ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znam ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Kad su vas kontaktktirali da dođete da svedočite? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Sada ne mogu precizno da vam dam odgovor, ali ću 
to objasniti na sledeći način. Znači, prvo sam pozvan u SUP, u 29. novembara, i tamo 
sam od određenog inspektora ili službe... Tamo mi je uručen poziv za razgovor i tamo 
sam potpisao taj poziv da sam dobio i da su mi uručeni ti dokumenti ... 
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da skratim. Da li ste zahev od tužioca da svedočite 
ovde dobili pre početka ovog suđenja? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Samo to? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. Vi ste, ja ću to reći na osnovu vaše finkcije, 
ali verovatno i na osnovu vaše pozicije koju ste imali u Jugoslovenskoj narodnoj armiji, 
kako sam shvatio, od ranije poznavali i gospodina Pavkovića i gospodina Gvera i 
gospodina Jerka Cemarića i majora Lukića čak, je li tako?   
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Znači, koliko sam shvatio, prvo ste pomenuli 
pukovnika Pavkovića ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Samo da li ste ga ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Njega sam znao sa... kada je bio u Školi nacionalne 
odbrane, u ratnoj školi, znači... i verovatno sam prisustvovao promociji i završetku i on je 
bio jedan od najboljih slušaoca u toj klasi. Koja je sad to godina... Mislim da nije bitno.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Kratko mi samo... Da li ste ih poznavali od ranije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jerka Cemarića sam poznavao još iz Odelenja 
bezbednosti Prve armije. Prve armijske... Prve armije, kada je bila organizaciona 
struktura komande Prve armije i tu smo radili zajedno. On je bio pretpostavljeni starešina. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Samo da li ste ga znali od ranije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. Majora Lukića sam isto znao od ranije, iz 
kasarne, rekao sam, u Pančevu, gde smo proveli isto tri godine, radeći u istoj kasarni. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I Gvera ste znali, Milana isto ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Gvera Milana sam znao iz Visokih vojnih škola, gde 
smo isto bili članovi kolegijuma načelnika centra, general-pukovnika Đokić Slavomira, 
koji je umro.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Samo mi odgovorite sa da ili ne. Jerko Cemarić je 
isto umro? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, Jerko Cemarić je živ i on je tu ... 
  
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja se sada onda duboko izvinjavam ovde javno, dobio 
sam pogrešnu informaciju. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se izvinjavam, ja sam samo rekao za generala 
Đokića. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Vašu grupu je moj kolega tužilac kada vam je 
postavljao pitanje prvog dana, to je na stranici 4.480, 16. februara, okarakterisao kao 
grupu visokih oficira, kada vam je postavio pitanje. Slažete se sa tom tezom mog kolege 
tužioca? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Čekajte, nisam vas možda dobro razumeo. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Tužilac, gospodin Moore kada vas je ispitivao u 
glavnom ispitivanju, vas je nazvao... Postavljajući vam jedno pitanje, on je rekao... vas 
definisao kao grupu visokih oficira. Tako je ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa jeste. Mi smo oficiri viših činova, znači pukovnik 
je visoki čin.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. Da li delite moje mišljenje da ste vi u ovu 
grupu pozvani kao čovek sa zaista velikim profesionalnim iskustvom na onome šta je ta 
grupa... na čemu se očekivalo da će ta grupa da radi. Je li tako? Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam to tako shvatio. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste više puta mojim kolegama objašnajvali šta je 
po vama bio zadatak te grupe. Ja sam čitao transkripte i sad ću pokušati da to sublimiram. 
Vi ste izjavili da je zadatak vaše grupe bio da u skladu sa propisima iz međunarodnog 
ratnog prava i saveznim propisima da radite sa ratnim zarobljenicima, da istražujete u 
vezi mogućih krivičnih dela? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Je l' mogu samo još ovo da dodam? Znači, tek u 
logoru u Sremskoj Mitrovici je omogućeno da se vrši identifikacija. To ne znači da tamo 
nije bilo lica koja su eventualno nosila druga imena. Mnogi nisu imali lična dokumenta. 
Trebalo je utvrditi ko je ko. Tu je možda Vojislav Suša, ministar pravde, dao svoj 
doprinos.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvolite dalje. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I kad ste to objanili kolegi tužiocu i danas Vasiću, da 
se ja ne ponavljam, vi ste rekli da se to prevashodno odnosi na one paravojne hrvatske 
formacije, ali da je bio vaš posao da istražujete eventualne zločine koje utvrdite da je 
počinjeno iz onih struktura JNA za koju postoji vaša nadležnost. Tako sam shvatio, je li 
tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam video da je predmet vaše obrade, odnosno 
rada bile i žene, konkretno Vesna Bosanac, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ćete se složiti takođe sa mnom da po tada važećim 
propisima Jugoslavije da su krivičnoj odgovornosti podlegala sva lica starija od 16 
godina, takozvani stariji maloletnici. Je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ta granica se podudara sa granicom vojno sposobnih 
lica od 16 do 65 godina, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Kao organ bezbednosti, vi i svaki organ bezbednosti 
ima ovlašćenja da zadrži lice, da izvrši proveru njegovog identiteta, da obavi s njim 
informativni razgovor i pre nego što se pokrene bilo kakav krivični postupak, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, ali kod ratnog zarobljenika je nešto određenije.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Znamo te propise. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam utvrdio da ste vi u decembru mesecu 1991. 
godine imali 58 godina, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste prethodno bili penzionisani, kako ste nam 
rekli, ali ste takođe, kako ste nam rekli, u skladu sa članom zakona o vojnoj obavezi bili 
rezervni oficir, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Članom 119, Zakona o opštenarodnoj odbrani, gde se 
mogu primiti i dobrovoljci i oni imaju status... to se znači odnosi na pukovnika Tomić 
Slavka i na ono, ne mogu sad da se setim čije pitanje, možda gospodina Vasića, da je tu 
precizirano pitanje dobrovoljac i izjednačenje statusa sa vojnim licem sa aktivnim vojnim 
licem. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da ne mučimo prevodioce ovako kasno. Pukovnik 
Tomić je imao tada preko 65 godina. To sam takođe utvrdio. To nije sporno. Kažite mi, 
da ste odbili poziv Radojevića da li biste imali neke konsekvence, s obzirom da ste 
rezervni oficir? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ja verujem da se ne bi gledalo baš pozitivno prema 
meni, kao što se nije ni gledalo što sam svedok Tužilaštva. Meni je nuđeno da budem i 
svedok Odbrane.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Nije bilo to pitanje. Moje pitanje je bilo potpuno 
drugačije.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: U svakom slučaju, vojni obveznik, uključujući i 
rezervnog starešinu, koji dobije poziva da se javi u svoju jedinicu ili po rasporedu, ako ne 
postupi po tom pozivu neopravdano, može da snosi posledice po zakonu, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa mi... U tom članu 119 se govori o kadru koji nije 
ratno raspoređen. Znači, koji nema ratni raspored. Ja smatram da sam ja eventualno 
imamo ratni raspored u organima bezbednost, ali da ja za to sam mogao da 
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pretpostavljam. A bio sam u vojnoj evidenciji nadležnog opštinskog organa Novi 
Beograd. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Dosta ste ovde odgovarali na vojno-stručna 
pitanja, zavisi kako je kojem učesniku ovde trebalo. Sad ću vam i ja morati par pitanja 
postavljati, verovatno vam je jasno šta mene interesuje, s obzirom na funkciju mog 
klijenta, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Razumem. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja pretpostavljam da vi... Pretpostavljam da dobro 
znate kakav je odnos vojne policije i organa bezbednosti ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja znam ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li znate, ako znate, vrlo kratko molim vas stvarno 
jer da se ne opterećujemo s tim, kakve su u ono vreme postojale formacije vojne policije 
u JNA 1991. godine? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se izvinjavam, samo za kraći uvod. Ja znam majora 
Šljivančanina kada je bio komandir čete u Komandi grada odbrane Beograda. Mi se nikad 
... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Čega? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Vojne policije. I mi se nismo nikada upoznali, ali... 
osim toga što smo se sretali na druge službene načine i njegov pretpostavljeni po stručnoj 
linji pukovnik Đorđević je imao najbolje mišljenje o majoru, tada kapetanu i posle 
majoru Šljivančaninu. Ja znam da je major Šljivančanin kao komandant bataljona vojne 
policije obavljao veoma stručne poslove iz nadležnosti vojne policiju u obezbeđenju 
vojnih objekata od saveznog značaja. Eto, toliko. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Sad ću da vas ukorim. Niste mi odgovorili na pitanje. 
Formacije vojne policije: četa, bataljon, vod, to sam pitao, je l' znate? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bataljom je najveća jedinica vojne policje. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Samo to sam tražio. A pitaću vas i o Šljivančaninu. 
Ko komanduje jedinicom vojne policije u ratu i miru? Samo mi kažite jednu rečenicu. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Vojnom policijom komanduje starešina postavljen na 
osnovu personalnog rasporeda i u okviru organizacije komandovanja. On je po vojnoj 
liniji potčinjen komandantu združene jedinice u čijem sastavu se nalazi. A po stručnoj 
liniji je odgovoran organu bezbednosti. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ili da kažemo, po zakonu organ bezbednosti stručno 
rukovodi vojnom policijom, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Kada organ bezbednosti se obraća starešini vojne 
policije sa nekim zahtevom, da li starešina vojne policije povodom tog zahteva mora da 
traži saglasnost svog pretpostavljenog komandanta? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Ali u ovom slučaju, koliko sam shvatio ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Još nismo na toj temi. Pričaćemo. Pitam vas uopšteno 
pitanje. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Još mi jedanput, izvinjavam se, samo kratko 
ponovite. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ako organ bezbednosti ima određeni zahtev za 
aktivnosti da traži određene aktivnosti od vojne policije. Da li starešina vojne policije 
povodom tog zahteva mora da dobije saglasnost svoj pretpostavljenog starešine u 
komandnoj strukturi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Organ bezbednosti to traži od komandanta 
jedinice, od najstarijeg komandanta. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Sada ste uspeli jednim pitanjem da mi date dva 
odgovora. Popravljam se. Da li vam je poznato da li se u toku borbenih dejstava određuju 
komandanti mesta? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Komandanti mesta? U okviru borbenih dejstava 
određuju se komandanti jedinica i daje im se zona odgovornosti, ako su jedinice, znači, 
nivoa brigade i više. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li vam je ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Bataljoni dobijaju rejon. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li vam je... Da li ste bili kada ste došli u Vukovar 
na referisanju kod Mrkšića ili ste sa druge strane saznali tada, da li ste bili upoznati sa 
činjenicom da je Vukovar tada bio podeljen na tri zone i u tim zonama su određeni 
komandanti mesta po tim delovima grada? Da li ste to saznali uopšte? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam to saznao.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: A znate li možda koja je dužnost komandanta mesta? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U zoni borbenih dejstava ne mogu da se orjentišem i 
da vam ogovorim na to vaše pitanje? Samo je u ratu u pitanju zona borbenih dejstava.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste vi bili upoznati sa specifičnom strukturom 
Gardijske brigade Jugoslovenske narodne armije, njenim specifičnim zadatkom ili da 
bude krajnje sugestivno, da je zadatak Gardijske brigade, primarni, i u miru i u ratu da 
vrši obezbeđenje visokih vojnih državnih ličnosti i Vrhovne komande? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja na ta pitanja mogu da vam odgovorim, ali ona ne 
moraju da budu kvalifikovana. U tom smislu samo mogu da vam kažem da je 
mirnodopski zadatak Gardijske brigade poznat, da ona obezbeđuje, znači, ustanove i lica 
koja se organizovano štite, koja se štite po zakonu. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja mislim da ste juče vi potvrdili, mada vidim, niste 
imali tu informaciju, ali niste je ni osporili, da je u sastavu Gardijske brigade bilo dva 
bataljona vojne policije? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Meni organizacija ni formacija nije poznata u tom 
smislu da bih mogao da vam dam precizan odgovor i mogu se podaci pročitati u 
''Letopisu garde'' koji je izdat kao knjiga 2000. godine. Da li su tu baš tačno i precizno 
navedeni svi podaci, i to mi nije poznato. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Sada samo par pitanja vezano za ono što više 
poznajete, za Upravu bezbednosti. Pa mi kažite.... Ja ću vam pročitati sada član 18 
Pravila službe organa bezbednosti Jugoslovenske narodne armije. Pretpostavljam da 
možda i napamet znate sve te odredbe. Pa mi kažite da li se vi slažete, odnosno da li ste 
vi postupali u skladu sa ovim pravilim? ''Organi bezbednosti pretpostavljene komande, 
jedinice, ustanove i štaba oružanih snaga rukovode u stručnom pogledu organima 
bezbednosti u potčinjenim komandama, jedinicama, ustanovam i štabovima oružanih 
snaga, pružaju pomoć tim organima, organizuju, usmeravaju, usklađuju i kontrolišu 
njihov rad.'' Da li je na osnovu ovog člana i onog šta ste nam objašnjavali sve vreme, to 
što ste vi, generalno kažem, došli u Vukovar u odnosu na organ bezbednosti Gardijske 
brigade? Znači, taj profesionalni odnos između vaše grupe, samo vaša grupa me 
interesuje, a može verovatno da se odnosi i na grupu Prve armije, da li je to rađeno u 
skladu sa ovim propisom? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nije. U ratu, za razliku od mira, organa bezbednosti, 
kao stručno lice komandanta, po formaciji postoji i u bataljonu i divizionu. To se 
podrazumeva da je major, odnosno pukovnik Šljivančanin u to vreme imao u svakom 
bataljonu organ bezbednosti, a on je vršio i obaveštajnu funkciju, znači, on je imao 
funkciju obaveštajno-bezbednosnog organa ako je tako bilo kako je bilo po ratnim 
propisima. To sam izneo kao činjenicu, ali mi nije poznato... Ali sam video da je 
Borisavljević imao ulogu i starešine. Znači, bio je komandir jedinice, a vršio je dužnost 
organa bezbednosti. Također sam doživeo i majora Šljivančanina i kao komandanta vojne 
policije i kao stručnog organa bezbednosti potčinjenog pukovniku Mrkšiću. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Nisam čuo odgovor na pitanje. Da li ste vi... Molim 
vas koncentrišite se na pitanje. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam vam pročitao član ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da, ja nisam ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: 18... Samo... Molim vas. Član 18, ''Rukovođenje 
organima bezbednosti''. Da li vi koji ste član organa bezbednosti iz pretpostavljene 
komande, iz Uprave bezbednosti, iz pretpostavljenog organa, da li vi u stručnom pogledu 
pomažete, usklađujete, usmeravate i kontrolište rad organa bezbednosti iz nižeg nivoa 
komandovanja? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja odgovaram na to pitanje da nisam imao takav 
zadatak, niti sam bio ovlašćen da obavljam takakv zadatak, osim da pružam pomoć u 
evakuaciji ratnih zarobljenika. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To je bio konkretan zadatak. Ja vam čitam opšti 
propis? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam imao takav zadatak po propisu koji ste vi rekli 
iz člana 18, Pravila službe organa bezbednosti.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Zar to nije stalni zadatak svakog pretpostavljenog 
starešine? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je zadatak pretpostavljenog starešine majora 
Šljivančanina, a on zna ko je vršio takvu funkciju u kabinetu saveznog sekretara ili u 
štabu Vrhovne komande.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li je Uprava bezbednosti u stručnoj liniji 
pretpostavljena bilo kojoj stručnoj ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja vas molim da to pitanje postavite generalu 
Vasiljeviću kada ovde pred vama bude eventualno kao svedok. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi to znate da će on biti? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam vido da je on bio svedok u Specijalnom sudu, 
pa pretpostavljam da bi mogao biti pozvan i od ovog Pretresnog veća.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: U svakoj, da kažem, ad hoc formiranoj grupi kakva 
je vaša bila, po potrebi formirana grupa, uvek se jasno definisalo ko je nosilac posla, ko 
prima i ko prenosi naređenja i ko podnosi izveštaj, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vama je major Živanović, koga ste pominjali, mogao 
samo da prenese zadatak koji je vama poslala Uprava bezbednosti, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Na osnovu principa jednostarešinstva, u kojem ste 
pominjali i subordinacije, da li je ikada moguće da niži čin izda naređenje višem činu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Samo da prenese. Tako je i major Šljivančanin preneo 
zadatak koji je od nekoga dobio. Ja ne znam od koga je on zadatak dobio.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pa mi smo juče čuli svedočenje da vam je Mrkšić 
rekao da će vam Šljivančanin ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Mrkšić je svoja ovlašćenja preneo na majora 
Šljivančanina. Pukovnik Tomić je svoja ovlašćenja preneo na mene. To je isto u skladu sa 
rukovođenjem. Ne mogu sada da kažem koji član. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To potpuno razumem da pukovnik Tomić može da 
prenese ovlašćenja na vas, jer ste vi pukovnik. Da li može major vama da izda naređenje 
kao pukovniku? Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: On samo je preneo naređenje. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vratićemo se još na to možda kasnije. Vi kao 
građanin, pretpostavljam, u to vreme, a i kao, da kažem, iskusni operativac, verovatno ste 
bili upoznati dosta sa... globalno, da kažem, sa situacijom u Vukovaru tih tri meseca. 
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Interesuje me... Govorim samo o pojedinim operacijama. Vi ste, pretpostavljam, bili 
upoznati sa činjenicom da je Gardijska brigada bila skoro puna dva meseca neprekidno u 
borbenim dejstvima, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste bili upoznati da je bilo dosta gubitaka i da su 
starešinski kadrovi bili potpuno iscrpljeni? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste bili upoznati sa činjenicom da je rezervni 
sastav Gardijske brigade u polovini operacije morao da se vrati u Beograd zbog odluke 
Štaba TO Srbije? Jeste li čuli nešto o tome? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam čuo o tome. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam rekao reč starešinski kadar, a na 87 strani... 
Samo da... 87 strana, red 8, ja sam rekao da je ''starešinski kadar bio iscrpljen''. Samo u 
tom smislu ispravljam prevod, a svedok mi je odgovorio. Vi ste rekli sada, odgovorili ste 
mi, ne moramo da ponavljamo, potvrdite mi samo. Vi ste faktički znali da je Šljivančanin 
došao u bezbednost iz policije. On nije bio bezbednjak od karijere, kako vi to često 
koristite. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, jeste. Ali je vršio složene zadatke obezbeđenja 
objekata saveznog značaja, znači iz nadležnosti, kako bi rekli, ministra odbrane. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Od njegovih saradnika koje ste tu videli ili imali 
prilike da upoznate i vidite, da li ste bilo koga od njih znali od ranije iz Službe 
bezbednosti vaše? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam od njih nikoga znao lično, osim što sam 
očekivao da ću da sretnem majora Kavalića koga sam znao kao komandanta bataljona 
vojne policije. Međutim, nisam ga sreo, a nije mi neko ni... niti sam se možda otvoreno 
interesovao gde je on i zašto ga nisam sreo. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Na osnovu ovih informacija koje ste, znači, imali od 
ranije u pogledu dejstava, aktivnosti starešina u Vukovaru, njihove stručne 
osposobljenosti, vi ste, pretpostavljam, kada ste pošli na zadatak znali da će vaše stručno 
iskustvo i profesionaliznam biti od velike pomoći ljudima kojima treba da dođete, kako vi 
kažete, da pomognete, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Samo u smislu izvršenja zadatka evakuacije 
ratnih zarobljenika. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam primetio, samo mi kažite kratko ako može, u 
vašem svedočenju, pa i ovim izjavama koje su jako obimne, a obimne su zbog činjenica, 
pre svega, i ovom svedočenju ovde i na beogradskom suđenju, vi ste pokazali da ste 
čovek koji pamti detalje. Možete li se složiti sa mojim zaključkom o vama? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa možda to stoji kao činjenica. 
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I ja pretpostavljam da su detalji i ostali upamćeni kod 
vas, jer u vašoj profesiji kada uzimate izjave od nekih ljudi, vi onda želite da te detalje 
povezujete, da ih stavite u jednu nit da bi došli do zaključka. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. To možda iskustvo daje doprinos da se određene 
činjenice koje su relevantne za... kao događaj i upečatljive sa stanovišta značaja i ocene, 
moraju tako i registrovati. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste kao čovek koji je toliko godina radio na tim 
operativnim zadacima, informativnim razgovorima, kako već da definišem deo tih 
poslova, vama je često bila u profesionalnoj vašoj srži da ocenjujete da li vas neko laže ili 
vam govori istinu, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da, to je u psihologiji organa bezbednosti, a svakako 
da advokati sa iskustvom imaju još jača zapažanja u tom pogledu. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste takođe sigurno upoznati sa činjenicom, jer 
pretpostavljam da ste to često i vi sami predočavali u vašim informativnim razgovorima, 
da je lažno svedočenje krivično delo za koje je predviđena uvek sankcija, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I to ste uvek vi bili upozoravani tamo gde ste 
saslušavani u svojstvu svedoka? 
 
prevodioci: Prevodilac nije čuo poslednji deo pitanja. Molimo advokata da ponovi zadnji 
deo svog pitanja. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Izvinjavam se prevodiocima. Ponoviću pitanje. 
Znači, vi ste kao lice koje se bavilo ispitivanjem u pretkrivičnom postupku znali određene 
odredbe zakona kojim je predviđeno da je lažno svedočenje krivično delo. I vi ste mi 
potvrdili. Sada ću vam postaviti nekoliko tehničkih pitanja, samo pre svega zbog ovog 
Pretresnog veća, zbog izjava kojim ćemo se mi tokom mog ispitivanja malo... Par 
tehničkih pitanja u vezi kako ste davali izjave, kako ste svedočili. Pa mi samo kratko ovo 
potvrdite da brzo prođemo kroz ovu temu. Ja sam, čitajući vašu izjavu haškom Tužilaštvu 
utvrdio da je vaš razgovor, intervju sa Tužilaštvom trajao pet dana i da je na osnovu toga 
sačinjena izjava koja je imala 22 kucane strane teksta, je li tako? Je l' se slažete sa mnom? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. Ali ne znam šta podrazumevate pet dana? 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Video sam toliko datuma. Moguće je ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, ti datumi stoje. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Verovatno je zadnji dan samo potpisivanje. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, jeste. Ti datumi stoje. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste se u tom intervjuu sa haškim Tužilaštvom vi 
samo u slobodnom izlaganju pričali ono čega se sećate ili su vam istražitelji postavljali 
određena konkretna pitanja? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Oni su postavljali pitanja i ja sam kroz svoje izlaganje 
o događajima koji su relevantni dao svoja saznanja. Samo ono gde sam bio prisutan, što 
sam lično video, a što sam čuo od drugih, ja sam to naglašavao. To ste mogli zapaziti u 
mojim izjavama.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Istražitelje su interesovale informacije, pre svega, u 
odnosu na lica protiv kojih se vodi postupak, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Ali su me oni pitali o početku moga rada, kako 
sam i zašto angažovan i ko me je angažovao i kad je to počelo. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pitanja... to ste sve... Vidi se to iz ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Njihova su pitanja bila usmerena ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. Kada je završen taj intervju, onda je nakon 
toga sačinjena pismena izjava koju ste vi pročitali i potpisali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Oni su uvek vodili beleške u odnosu na pitanja i 
moje odgovore i posle je sačinjena izjava i ja sam je pročitao. Prvo je izjava nuđena na 
engleskom jeziku. I ja sam... Izvinjavam se, ali je bitno ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Piše ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, bitno je da ja to naglasim. Ja smatram da sam ja 
prvi svedok iz Srbije koji je decidirano rekao da ću da potpišem samo izjavu na 
maternjem jeziku. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. U odnosu na tu izjavu, izjava koju ste davali 
pred Vojnim sudom i izjava koju ste dali istražnom sudiji po zamolnici Alimpiću u svojoj 
formi je bila takva da vas sudija pita, vi mu odgovarate, on unosi pred vama u zapisnik 
tekst, interpretirajući svojim rečima vaše kazivanje, vi to pred njim slušate. Po zakonu 
imate pravo i sudiji Alimpiću i sudiji Trifunoviću da stavite primedbe tokom diktiranja 
zapisnika ili na kraju i onda potpisujete izjavu. Je l' to procedura kakva je bila u tim 
izjavama? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To je vaše tumačenje. Ali ja moram reći moje. Znači, 
sudija Alimpić čita moju izjavu ili datu na zapisnik pukovniku Trifunoviću i ja znači, 
potvrđujem: ''Jeste, jeste''. Ispravljam samo delimično. Ne ispravljam ono što je već uneto 
kao nejasno sa stanovišta i sadašnjeg vašeg interesovanja. Znači, to se, po meni, ne može 
ispraviti. Ako je jedom uneto, ono je uneto. Ako ste zapazili u prvoj izjavi kod pukovnika 
Trifunovića, tamo je ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Nećemo sada o tome. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dobro. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ići ćemo detaljno po izjavama. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dobro. Dobro. 
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam samo pitao, forma. I konačno da se ovo 
Pretresno veće upozna sa činjenicom kada ste svedočili u Beogradskom postupku Ovčara, 
svedočili ste uživo, tako što je audio transkript pravljen sa suđenja, da kažem ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Od reči do reči ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Prenošena vaša kazivanja?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ali sam ja pitan: ''Da li želite da pročitate, ali 
smatramo da ne treba da čitamo izjavu pošto ste slušali''. Opet neće da čuje... Gospodine 
Lukiću, gospodin Alimpić pita: ''Ja samtram da ne treba da čitate izjavu, zato što ste 
slušali diktiranje, diktat'', pred 10 advokata prisutnih tu ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To ste rekli ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I ja potpisujem izjavu.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja stalno gledam na sat ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvolite, izvolite. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To je moj problem, ništa drugo. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvolite. Izvinjavam se.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Na suđenju u Beogradu, znači ne Alimpić, to je ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Suđenje beogradsko, vaše reči su prenete ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Direktno u transkript? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesu. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I vi ste rekli ovde juče da vam je to najverodostojniji 
vaš iskaz u svim ovim događajima, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa približno. Ja sam isto ovde, vidite, verifikovao 
svoje iznošenje činjenica što sam davao dopunu i precizirao odgovore.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Sad ću par opet malo stručnih pitanja, vrlo kratkih, 
vezano za evakuaciju. Po pravilu, kažite mi da li se slažete sa mnom da se logor za ratne 
zarobljenike formira van zone borbenih dejstava, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Poznato vam je takođe, da li se slažete sa mnom, da u 
jednoj evakuaciji učestvuju pozadinski organi, pa su vam verovatno tako poznate 
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činjenice, tako ste i posvedočili da je i u ovoj evakuaciji učestvovao pozadinski organ 
Prve vojen oblasti na čelu sa generalom Cemarićem. Je li tako? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne znam da li su sva vozila bila iz nadležnosti tog 
pozadinskog organa, jer sam govorio o autobusu koji je bio iz nadležnosti pozadinskog 
organa iz Pančeva. I rekao sam ime vozača. I rekao sam ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Završite. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I rekao sam ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Nemojte ono šta ste pričali. Imate nešto novo? 
 
prevodioci: Molimo govornike da ne govorite istovremeno. Hvala. 
 
SVEDOK VUJIĆ: Rekao sam da je to Mile Mihajlo Vukić koji je mene tri godine vozio 
na posao iz garnizona Beograd u garnizon Pančevo.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Odmah ćemo da rešimo, odnosno da vam kažem 
moju tezu povodom tog nestalog autobusa, samo da vam prenesem. Vi ste rekli da je to 
bio taj autobus koji ste vi praznili i to je bio poslednji autobus u koloni.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ako vam ja kažem da smo pred ovim Sudom, samo 
pre par nedelja čuli čoveka koji je svedočio, iz tog autobusa, onda ćete se složiti da je to 
bila obična priča da su ti ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Neću se složiti gospodine Lukiću. Čak mogu da vam 
dokažem da je taj čovek tu bio prisutan ako ja budem ovlašćen da sa njim razgovaram i u 
prisustvu onoga kome je on to rekao. Ali nemojte na taj način. To je već za mene pomalo 
i uvreda, iskreno da vam kažem. Ali ja znam kako je tom čoveku teško. Njemu je možda 
teže nego meni da sada prizna i da dočara sve to šta je preživeo iz tog kruga za vreme dok 
smo praznili taj autobus... kad smo punili taj autobus, on je sve to gledao. Pa njega 
poznaju i ostali pripadnici vojne policije i organi bezbednosti. Pa oni su školovani u 
garnizonu Pančevo. Je l' znate to gospodine Lukiću? 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Gospodine Vujiću? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvolite. Izvinjavam se.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam hteo da vam prenesem informaciju svedoka 
koji je ovde svedočio da je bio u toj prostoriji zarobljen ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da? 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I opisao situaciju o kojoj ste vi svedočili i došao je 
ovde živ i zdrav. To sam hteo da vam kažem ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se izvinjavam. Ja nisam to shvatio. Ja sam shvatio 
da se govori o vozaču Vukiću, zato... Ja se zaista izvinjavam. 
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pa sam u tom smislu hteo da vam prenesem stvar po 
mojim informacijama, po mom zaključku da su ti ljudi ipak preživeli za koje vi mislite da 
su nestali. To sam hteo da vam kažem. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Hvala vam mnogo što ste mi to rekli. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: E sad, to je bila digresija. Vraćamo se na evakuaciju. 
Da li vam je poznato i da li se slažete sa mnom da sve planove u brigadi pravi štab 
brigade i odobrava komandant. Da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Idemo dalje. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Brigada dobija ...  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Baš ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvolite, izvolite.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam dobio odgovor koji je meni zadovoljavajući u 
ovom smislu. Ako hoće tužilac, pitaće vas on. Da li vam je poznato da brigada u svom 
sastavu ima organe koji obavljaju operativno-štabne poslove, da ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Poznato mi je. Ja znam da je major Lukuć radio i 
takve poslove.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Složićete se sa mnom da u jedno evakuaciji i kako ste 
vi juče rekli, složenoj operaciji, učestvuju razne strukture, i pozadinske i saobraćajne i 
intendantske i organ bezbednosti i vojna policija u sprovođenju, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Ali neko mora da pravi plan i da napiše 
naređenje.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Da li potčinjeni, odnosno niži čin u jednoj 
jedinici može da izda naređenje višem činu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Može samo da mu prenese. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To ste odgovorili. Da li ćete se složiti sa mnom ako 
vam ja kažem da major Šljivančanin nije mogao da komanduje vama, niti vi da 
komandujete njim? Kažite samo da li se slažete ili ne? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da, slažem se. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ima on pravo da komanduje jedinicama u zoni 
borbenih dejstava? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ima, koje su mu potčinjene. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: 19. i 20. novembra u Vukovaru su se našli timovi, da 
tako kažem, tri različita nivoa Uprave bezbednosti, govorim o timovima organa 
bezbednosti: Uprave bezbednosti, Prve vojne oblasti i Gardijske brigade, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste.  
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li se njihova ovlašćenja po propisima razlikuju, 
organa bezbednosti? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa po opštim propisima ne. Po konkretnim da. Ono 
što je mene advokat Vasić pitao, zašto ja nisam pravio plan kontraobaveštajne procene, 
što nisam pravio kontraobaveštajnu procenu izvršenja zadatka. Znači, ja bih trebao da 
pravim kontraobaveštajnu procenu kapetanu prve klase Borisavljeviću, koji je bio organ 
bezbednosti nivoa bataljona, komandovao tom prilikom četom ili da pravim 
kontraobaveštajnu procenu majoru Šljivančaninu, nadležnom za kontraobaveštajnu i 
bezbednosnu zaštitu zadatka brigade u zoni odgovornosti... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Kažete ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja nisam ovlašćen da to radim. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Hvala. Sad ćemo da pređemo na konkretne 
činjenice. Moje poslednje pitanje iz ovog, da kažem, opšteg dela. Čuo sam kad ste 
odgovarali juče, ja mislim Vasiću, da kad vas je pitao za Imre Agotića, čuo sam da ste 
rekli da ste slušali kad mu je Borović postavljao pitanja ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja se izvinjavam. Ja nisam čuo pitanja. Kad sam želeo 
da čujem, to se znači, baš odnosilo na mene, meni su ugasili televizor. Ja sam čak 
istraživao zašto su mi ugasili. Sad me gleda gospodin Borović, ali su mi zaista ugasili. 
Onda mi je došao dobar drug i komšija i sve je zabeležio i rekao: ''10 puta je gospodin 
Borović pitao Imre Agotića da li si ti častan čovek''. Ja kažem: ''Zar je baš morao toliko 
puta da ga pita''. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Da li ste neke druge delove sa ovog suđenja 
pratili preko televizije? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nije bilo mnogo prenosa sa ovog suđenja. Bila su 
informativna što se tiče ''B-92''. Ja hoću da vam kažem ovde iskreno i ovom Pretresnom 
veću. Kada je gospodin tužilac pročitao ili govorio, izneo uvodne reči tužbe optužnice, ja 
sam nastojao, pošto se pominjalo i moje ime, da dođem do sadržaja što se odnosilo na 
mene. I ja sam se obraćao studiju ''B-92'' i pokušao da dođem kod gospodina Milića. On 
je u početku obećao, ali zatim odustao ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hajdemo dalje. Da malo pokušam da izbacim neka 
pitanja. Vama je... Sad prelazimo na Sremsku Mitrovicu. Samo par pitanja. Ja sam 
shvatio da vi niste znali na osnovu čije odluke su formirani ovi logori, sabirni centri, 
Begejci ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma znao sam da je nadležnost... što piše ovde u 
pravilulu, da nadležni sekretar svojom naredbom reguliše, znači, ta pitanja. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Gospodin Živanović ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Miroslav. 
  
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: On vam je preneo poruku iz Uprave bezbednosti, 
znači jedan zadatak, da prekinete vaše aktivnosti u Begejcima i da idete na nov zadatak. 
Ono što mene generalno interesuje, samo mi potvrdite, iz tih kontakakata sve do 
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Vukovara vi ste imali informaciju da se očekuje priliv lica sa vukovarske teritorije i da je 
zbog toga formiran logor, Sabirni centar u Mitrovici, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Major Živanović to jutro kada samo trebali da 
krenemo za Begejce, znači bili smo u Žitištu ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U zgradi opštine kratko, je pozvan na telefon i dobio, 
znači, naređenje iz Uprave bezbednosti, ne znam od koga. Znači, od načelnika ili od 
zamenika, da tamo prekinemo rad, da se prelociramo u Sremsku Mitrovicu u KP Dom 
gde će se formirati logor za ratne zarobljenike i da se očekuje, znači, veći priliv i pad, 
znači, pad Vukovara i veći priliv ratnih zarobljenika. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Nemam više pitanja u Mitrovici. Prelazim na nešto 
sasvim drugo. Ja gledam sada satnicu, pa hoću sada teme... Da ne prekidam. Sad ćemo  
da malo pričamo o bolnici 20. Znači, o 19. ćemo ipak sutra da više razgovaramo. Ja bih 
zamolio poslužitelja da stavi ispred svedoka izjave njegove. Izjava haškom Tužilaštvu. 
Evo ja ću sada da vam dam da stoji ispred vas sve vreme gospodine Vujiću... sve vaše 
izjave. Znači, dajem vam izjavu iz Vojnog suda, izjavu haškog Tužilaštva i transkript. 
Ono kod Alimpića me toliko ne interesuje, to na kraju. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Hvala. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Stranica 14 vaše izjave haškom Tužilaštvu. Otvorite 
... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Strana 14? 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Tako je. Otvorite stranu 14, pa ću vam ja pročitati, vi 
samo... da idemo brže, prvi pasus. Čitam početak. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. 
 
TUŽILAC MOORE: Pre nego što moj uvažni kolega počne, samo da ga podsetim da je 
obećao da će mi reći na kojoj je to strani na engleskom jeziku. Hvala. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To sam obećao. Samo za ovaj podatak nemam. Sad 
ću odmah da kažem. Aha, engleska kopija je strana 17. ''Za vreme dok sam ja bio u 
bolnici, jedinicom vojne policije koja je obezbeđivala izvršenje zadatka rukovodio je 
major Šljivančanin, a komandovao je neki njegov starešina za koga ja nisam znao ni šta 
je po činu ni kako se preziva'', je li tako? To ste izjavili. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi niste pravili u vezi ove rečenice nikakve izmene, 
je li tako? Stojite iza ove rečenice i danas? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Stojim. Osim da sam tom starešini predao dva pancir 
prsluka koja sam izneo iz zgrade bolnice i da sam predao nosače periskopa, periskopskih 
prizmi od oklopnog trasportera, koje sam našao u prostoriji bolnice, gde su boravili 
zarobljeni vojnici, pripadnici JNA. 
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ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Po vašem shvatanju, po vašim informacijama, 
Šljivančanin je rukovodio evakuacijom bolnice, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li vam je tada ili prethodne večeri ili tada u 
bolnici, bila poznata informacija da će konvojem koji vodi ranjenike i bolesnike i 
bolničko osoblje u Hrvatsku voditi Nebojša Pavković? Da li ste tu informaciju imali? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nigde, niti mi je to rekao major Šljivančanin. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste 20. u bolnici videli Nebojšu Pavkovića? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam video, gospodine Lukiću. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pokušaću vas... Ne morate sada da gledate izjavu... 
Ništa ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Dobro. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Sad nećemo to. Koncentrišite se na pitanje. Pitao vas 
je Borović oko tog ''Pucha'', pa ću se nadovezati. Da li se sećate, u tom ''Puchu'' koji je 
došao po vas u ''Velepromet'' i s kojim ste pošli ka bolnici da je u njemu bio i doktor 
Ivezić? Da li se to možda u vaše sećanje vraća? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne mogu to da... Osim što sam doktora Ivezića... 
Pozdravili smo se u samoj bolnici, pred prostorijom u kojoj je major Šljivančanin držao 
sastanak sa medicinskim osobljem. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li se vi sećate razgovora koji su Šljivančanin i 
doktor Ivezić vodili sa Vesnom Bosanac pre početka tog sastanka sa ostalim osobljem? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne. Ja to nisam video. Ali sam video da je Vesna 
Bosanac zakasnila na sastanak. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste čuli da je doktor Ivezić tu pre sastanka ili u 
toku sastanka, ako... Jeste li imali priliku da čujete tok sastanka? Reči sa sastanka?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne sve, osim da bolnica mora da se isprazni. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Hvala. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To su ključne reči majora Šljivančanina i da bolnicu 
preuzima ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To znam. Da li ste sličajno čuli, ako niste, kažite 
nisam, da li ste čuli da je doktor Ivezić predložio da i lekari Hrvati, lekari bolnice, takođe 
učestvuju u pregledu lica u bolnici, zajedno sa lekarima iz Beograda, odnosno iz Novog 
Sada, sa Vojno medicinskog centra? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Tada, to jutro? Nisam čuo gospodine Lukiću. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li se sećate kada je taj ''Puch'' sa vama, da kažem, 
pošao iz ''Veleprometa'', da je iza vas išlo još jedno vozilo u kome su bili lekari iz Vojno 
medicinskog centra u Novom Sadu? 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam zapazio, niti video. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li se sećate da ste videli lekare posle u bolnici, 
osim doktora Ivezića? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam video. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dok ste vi bili u bolnici, u tom periodu, ja ću to 
definisati između 7.00 i... vi ste rekli do 12.00, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Oko 12.00 već bio u ''Veleprometu''. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste videli u tom periodu da je bilo ko vršio bilo 
kakavu odmazdu ili nasilje nad bilo kim? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam video gospodine Lukiću. Tamo je postojala 
jedinica vojne policije, kao što sam rekao, i obavljala je svoje zadatke na visokom i 
zavidnom nivou. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: To ste rekli u izjavi Tužilaštvo, ali to vas kolega 
tužilac nije pitao. Tada ste izjavili da vam je... stekli ste utisak da je u bolnici mnogo 
bolja situacija i kontrola nego u ''Veleprometu''.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jeste, to stoji u mojoj izjavi. Ja mislim da je to 
gospodin tužilac zapazio. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Tada je bio plan da se lica za koja postoji sumnja da 
su potencijalni izvršioci krivičnih dela, da se oni posebnim autobusima odvedu u kasarnu, 
odnosno u Sremsku Mitrovicu, je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Svi muškarvci. Znači, prvo pokretini ranjenici i 
bolesni, svi pokretni ranjenici i bolesni prvo da izađu i da idu u autobus. I oni su išli 
koridorom koji su obezbeđivali vojnici vojne policije. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste videli da su među njima izlazili i drugi civili 
koji nisu bili ranjeni i bolesni? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Svi civili, znači, svi prisutni u bolnici koji su bili 
pokretni, koji su mogli da hodaju. Bilo je tu i sa gipsom, ali su mogli ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste tokom vašeg boravka u bolnici, u odnosu na 
to što vidite da se dešava, u odnosu i na one leševe koje ste videli sa doktorom 
Stanojevićem, da li ste u odnosu na sva vaša zapažanja u bolnici, imali bilo šta kao organ 
bezbednosti da prenesete kao opažanje mom klijentu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, major Šljivančanin mi je rekao još prethodno, 
znači prethodnog dana, ali to je već počeo 20, znači i to jutro na kapiji ''Veleprometa'' da 
će autobusi prvo doći u kasarnu. Znači, bilo je primede, kao što sam ja rekao šta se 
dešavalo u ''Veleprometu'', tamo postoje žrtve. Znači, major Šljivančanin je rekao: 
''Autobusi će doći u kasarnu''. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: E sad, opisali ste ovu situaciju, pitao vas je kolega 
Borović, a nije vas pitao tužilac, sa tim teritorijalcem koji je doveo čoveka po nadimku 
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Joja ili Jeja, kako vi... skinuo povez i kako ste videli da nema nikakvih vidljivih tragova 
povreda, da je ovaj vama govorio da je ovaj zločinac. Vi ste njih dvojicu smirivali, tako 
sam čuo sa beogradskog suđenja ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Jesam. Jesam.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I rekli ste da odvede ovog čoveka u autobus? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne on da ga odvede, da ga usmeri ... 
  
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: A postoji koridor vojnika vojne policije organizovano 
usmeravan prema autobusima. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste bili tu na licu mesta u bolnici faktički sve 
vreme dok nisu ti autobusi otišli i ostali ste i dalje.  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam bio u bolnici, znači, od vremena pražnjenja, 
samog početka pražnjenja, kao što sam izneo, i na molbu, moj zahtev majoru 
Šljivančaninu, on mi je odredio doktora Stanojevića .... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro, dobro ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I njegov starešina jedog desetara i dva policajca da 
me prate i čuvaju. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Drugo mi je bilo pitanje. Ostali ste tu u svojim ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: U bolnici ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: U bolnici i nakon što su ovi autobusi otišli ka kasarni, 
je li tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Ja sam ostao sve do 11.30, eventualno. Znači, i sa 
Koricom izašao van. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ako bih vam ja rekao da ste i vi na neki način 
učestvovali u trijaži, time što ste jednog uputili, u tom odvajanju, da ide ka autobusu ...  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Nisam. Ne može se to tako shvatiti, osim što je taj baš 
doveo tog kod mene. Valjda je želeo da me ubedi da se tu nalaze i tako sumnjivi 
pojedinci.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dosta je vremena prošlo. Pitaću vas, da li se sećate 
jedne epizode, o tome smo čuli svedočenje pred ovim Sudom, pa vas zato pitam, da vas 
je doktor Stanojević, vas, zamolio za jednog čoveka za koga je rekao da nema veze sa 
ratnim dejstvima, da on ide u ovu grupu autobusa koji idu u Hrvatsku? Da li se toga 
sećate? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ne, nije me... Stanojević nije imao prilike da ispolji 
takvu nameru kod mene, jer je bio stalno sa mnom i mi smo išli redom po spratovima i u 
svaku prostoriju.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste videli, rekli ste nam, predstavnika... Kažite? 



 

 

73

SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se. Stanojević me je doveo do kreveta gde 
je umrla njegova tašta i pokazao mi. Izvinjavam se. 
  
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Kažite mi... Rekli ste da ste videli predstavnika 
Međunarodnog crveng krsta (ICRC, International Committee of the Red Cross), Nicolas 
Borsingera, kako razgovara sa Ivezićem i kako ste hteli da mu priđete, to sam ja pročitao 
iz vaših izjava, mislim nije bilo ovde toliko detalja o tome. Šta ste hteli da mu kažete? Šta 
je bila vaša želja da se obratite predstavniku Međunarodnog crvenog krsta, u kom smislu? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Za mene je to ostalo kao jedan poseban utisak, što se 
tu nalazio jedan mali pas, znači, što kažu, ''ni manje kuče, ni... al da više skače''. Taj mali 
pas je toliko skakao. Znači, Borsinger je visine otprilike metar i 90, koliko sam ja shvatio, 
taj pas je stalno skakao njemu tu pod bradu, ali on je uporno razgovarao sa doktorom 
Iveziće. I ja sam pitao da prevede gospodin Ivezić, da pita Borsingera da li je to njegov 
pas i da li taj pas hoće jednostavno negde da ga odvede, da mu nešto ukaže. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Možda da je dresiran pas. Gospodin Borsinger je ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Nemojmo o tome. 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Izvinjavam se.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam mislio da je nešto drugo ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ne.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Znam tu epizodu. Znači, samo to ste hteli da pitate da 
li je njegov pas ništa više? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Samo to. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Hvala. Možda ću još da se vratim na bolnicu. 
A vi ste... Samo bih jedan deo iz ''Veleprometa'' da mi kažete. Nakon, znači 
''Veleprometa'' 20. kada ste se vratili, dijaloga sa Arkanom. Ko je još tu bio prisutan dok 
ste vodili razgovor sa Arkanom? Je l' se sećate? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da. Bio je Branko Korica, koji je isto Arkanu 
objašnjavao štetnost po srpski narod da se čine zločini. Isto tako utvrdio i govorio mu, 
kao što sam i ja naglašavao, da se zločini čine recipročno, pa je on onda njemu 
objašnjavao tamo mesta u Lici gde su ubijeni neki Srbi. I sad kaže ne zna on koga da 
smatra da je tu zločinac, jer ako se ovde ubije pet ustaša i sad je on njemu objašnjavao u 
tom smislu.  
  
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro. Još jedno ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: I bio je taj kapetan prve klase sa puškomitraljezom. Ja 
bih voleo da sretnem tog čoveka. Ali ne verujem. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Za majora Lukića za koga ste rekali da ste ga 
poznavali i od ranije, vama je poznato da je on bio načelnik organa za operativne poslove 
u štabu brigade, da je bio potčinjen Paniću. 
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SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ja sam smatrao da je pomoćnik načelnika štaba bio. 
Ja tako smatram ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: To može da potvrdi i pukovnik Mrkšić. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: I da je bio istovremeno i komandant kasarne?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Da je bio i komandant bataljona i komandant kasarne, 
jer ja koliko sam čuo, tu je postojao komandant bataljona. Major to zna. Ja ne mogu sada 
da se setim kako se preziva. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pitanje moje, da li ste majora Lukića, pošto ste došli 
pretpostavljam, prilično uzbuđeni sa onog što ste doživeli... Prvo, da li ste mu pričali šta 
ste doživeli na sednici Vlade, Lukiću? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma nisam ... 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Dobro ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pa i Lukić je bio isto pod teškom presijom kao i ja.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: E, da li ste ga pitali, njega da li ste pitali gde su 
autobusi? 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma ne. Kako? Ja sam, prolazeći kroz krug, nisam ni 
video da ima tragova tamo autobusa. To me čudilo, iskreno da vam kažem.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pa zato ... 
 
prevodioci: Molim vas pravite pauze između pitanja i odgovora. Hvala. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Pitanje ... 
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Pitanje? Znači, gde su završili autobusi? Ja tek 
saznajem tada kada se sastajem sa pukovnikom Tomićem i oko 18.00, kao što sam rekao, 
i tada znači on priča onu priču koja se nalazi u mojoj izjavi.  
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Samo da zaključim, niti ste mu rekli šta ste doživeli 
na Vladi, mislim na majora Lukića, niti ste majora Lukića pitali gde su autobusi, je li 
tako?  
SVEDOK VUJIĆ – ODGOVOR: Ma to nisam rekao ni Gveri, ali je znao prisutni Rade 
Leskovac. Ja se izvinjavam, ja bih voleo da je sad ovde prisutan Rade Leskovac i da ja 
sada pred njim iznesem to da je on bio na sednici Vlade, Rade Leskovac i da je sve slušao 
šta sam ja govorio i da je on mene tada u kasarni pitao koliko je procenata JNA uništila 
Vukovar. 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Poštovani Sude, ja bih sada predložio da prekinemo. Ali ako može 
tih pet minuta da mi znači u dodatnom vremenu sutra. Ja mislim da ću stvarno završiti za 
sat i po vremena. Skoro sigurno. Ali možda par minuta plus, minus, nadam se da... Tačno 
sam na pola svog ispitivanja, eto da vam kažem. A počeo sam sa manje od sat i po. 
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SUDIJA PARKER: Siguran sam da će svedok da bude zadovoljan da završite za taj sat i 
po, čak ako to bude trajalo sat i 45 minuta. Prekinućemo sa radom za danas i nastavićemo 
sutra u 14.15.  
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